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Gazeta Powiatowa

(Z£OCIENIEC). Uliczka Józefa
Pi³sudskiego z Adama Mickiewicza
graniczy atrakcyjnie utrzymanym
rondem. Przy niej, to jest dok³adnie
przy deptaku, mamy d³ugi budynek
nr 22. Za Niemca dom ludzi star-
szych, wymagaj¹cych troskliwszej,
uwa¿niejszej opieki. Tu pod nume-
rem 4 jest prywatne mieszkanie. Pro-
wadzi do niego szkaradna klatka
schodowa, zdaje siê, ¿e ju¿ z niebez-
piecznie rozchybotanymi schodami.
Ale, popatrzmy jeszcze na podwór-
ko. W³aœciwie to tutaj podwórka ju¿
nie ma. A jak by³o, to jeszcze za Niem-
ca. Teraz? No w³aœnie, jak teraz? Ano
tak, ¿e jak nie ma gospodarza, to jest
tu tak, jak w³aœnie jest. Klimat slum-
sów w Meksyku. Mamy Z³ocieniec-
ki Trójk¹t Bermudzki nad W¹saw¹
zwieñczony po¿al siê Bo¿e targowi-
skiem, a tu mamy Z³ocienieckie
Slumsy – Meksyk. ¯adne tam pisa-
nia o tym miejscu na nikim wra¿enia
nie robi¹. Po takich miejscach do-
k³adnie widaæ, jak w³adza samorz¹-
dowa potrafi za nic mieæ ludzi nawet
i przez kilkadziesi¹t lat. Z tego miej-
sca mamy solenne zaklinania siê, ¿e
ju¿ nigdy na nikogo z obecnych
w³adz Z³ocieñca st¹d nikt nie zag³o-
suje. Przyjdzie czas, trzeba bêdzie
listê z tymi nazwiskami ludziom daæ
do uwa¿niejszego wgl¹du.

Ot, zamiast ludziom b³yskawicz-
nie porobiæ remonty podwórka, kla-
tek schodowych, to co siê robi?
Remonty na wyspie Ostrów? Bo co?
Bli¿sza koszula cia³u? Jaka koszula?
Jakiemu cia³u?

W PIÊÆ LAT PO
Marek Tomaszczuk, mieszkaniec

w³aœnie st¹d, piêæ lat temu poprosi³
o wymianê drzwi w mieszkaniu, bo
chcia³by by drzwi w ogóle by³y, takie
to by³y drzwi. Nieco poczeka³ na
odpowiedŸ, ale jej nie by³o. Nikt nie
raczy³ odpowiedzieæ. Marek wie z
¿ycia, co to takiego ZGM, wiêc wzi¹³
siê sam do roboty i pocz¹³ sobie
mieszkanie remontowaæ (nie tylko
drzwi), choæ to obowi¹zek ZGM-u,
bo to w³aœciciel nie tylko lokalu, ale
i firma za lokal pobieraj¹ca czynsz.
Jeszcze w z³otówkach, nie w euro. Od
chwili napisania do ZGM - u minê³o
piêæ lat. I oto w poniedzia³ek trzyna-
stego czerwca pojawi³a siê delegacja
z ZGM celem wymiany drzwi w
mieszkaniu Marka. Ten poinformo-
wa³, ¿e problem dawno za³atwi³ we
w³asnym zakresie, choæ to ani jego

Rado Miasta, Pani Przewodnicz¹ca, nie bójcie siê ZGM-u, a ludziom pomó¿cie

Jak siê ¿yje z czynszów
w Z³ocieñcu?

mieszkanie, ani jego obowi¹zek.
Dzisiaj ma problem z ciekn¹cym

dachem rozleg³ej komórki. To te¿ lo-
kal ZGM-u. I co z tego. W³aœnie, nic.]

£ATWO SIÊ PISZE
£atwo siê pisze tego rodzaju re-

porterskie interwencje, ale co dalej?
Otó¿ do tej pory samorz¹d Z³ocieñca
nigdy nie podj¹³ do rozwa¿enia na-
stêpuj¹cych zagadnieñ: (1) Czy w
ZGM-ie nie powinna istnieæ inter-
wencyjna brygada remontowa przy-
datna w³aœnie w takich sprawach, jak
tu opisywana. (2) W spó³ce na sta-
nowiskach urzêdniczych pracuje
szesnaœcie osób, na stanowisku ro-
botniczym jedna. Problem do rozwa-
¿enia: czy aby nie czas, by w firmie jej
prezes nie tylko nie bra³ oœmiu tysiê-
cy pensji miesiêcznie, ale i by³ za-
trudniony na pó³ etatu? Podobnie
inne urzêdasy. Poczynione oszczêd-
noœci da³yby mo¿liwoœæ zatrudnie-
nia ludzi na stanowiskach robotni-
czych do codziennej pracy na rzecz
mieszkañców zetgeemowskich loka-
li. Ludzi do codziennej pracy mo¿na
by w firmie zatrudniæ nawet sporo,
bo, jak siê okazuje, cz³onek zarz¹du
firmy miesiêcznie wyci¹ga z niej do
tysi¹ca z³otych. Groza bije z tych
danych, ale tak w³aœnie jest. (3) Je-
dyny cz³owiek robotniczy w tej fir-
mie codziennie obje¿d¿a miasto ro-
werem, jakby przygotowywa³ siê do
dawno ju¿ minionego Wyœcigu Po-
koju, a nie do remontów, ot choæby
klatek schodowych.

Proponowane poci¹gniêcia s¹ w
ka¿dej chwili do wykonania pod
warunkiem, ¿e w Z³ocieñcu w ogóle
jest jakaœ w³adza do codziennej pra-
cy dla  mieszkañców. Ale, tu takiej
w³adzy nie ma. A do tego, kliczki
posadowione w  ZGM-ie s³yn¹ z
tego, ¿e stanowi¹ w gminie g³ówne

centrum gminnej manipulacji. Mani-
pulacji wyj¹tkowo przaœnej, ale na
nasz¹ gminê a¿ nadto wystarczaj¹c¹.
Niegdyœ Marek Skotnicki podawa³
tropy jednej z³ocienieckiej familii,
której macki w bidnym Z³ocieñcu
podobno obejmuj¹ wszystko. A jak
nie obejmuj¹, to obejm¹. Nawet
tych, co o tym sami jeszcze nie
wiedz¹. A to wszystko swój pocz¹tek
bierze w³aœnie z okolic ZGM-u, jak
nie tylko gmina plotka g³osi. Dobrze,
ka¿dy kombinuje tak, jak tylko potra-
fi. Ale, dlaczego choæby dla niepo-
znaki nie powstawiaæ ludziom do
mieszkañ sprawnych drzwi, pobu-
dowaæ podwórka, dzieciom place
zabaw. Dlaczego tylko drogi, polbru-
ki? Sk¹d siê to bierze? Jeszcze z cze-
goœ innego? Z czego? Ale¿ tajemnic.

Prezes firmy, a to nie ¿art, Andrzej
Brzemiñski (obecnie Platforma Oby-
watelska), akurat jest wymieniany
jako kandydat na radnego. I tu siê to
z³ocienieckie b³êdne kó³eczko zamy-
ka. Ciekawe, czy w programie wy-
borczym bêdzie mia³ tu postulowane
poci¹gniêcia.

A Marek Tomaszczuk? Sam so-
bie zrobi³ cud mieszkanie, wstawi³
drzwi, bierze siê teraz nawet za czêœæ
klatki schodowej. Zapytaj¹ Pañ-
stwo, a co z pieniêdzmi z jego czyn-
szu? Gdzie te z³otówki? O tym wy¿ej
napisa³em. Pó³ etatu plus dieta rad-
nego, te¿ nieŸle. Chyba, ¿eby zapo-
wiadana inflacja...

A na radnego Marek Tomasz-
czuk. Nie bêdzie wtedy polbruczku
pod chatynki radnych, drugi raz
budowanych tych samych ulic, gni-
j¹cego parku, wielokrotnych wizyt
tych samych bezradnych w Niem-
czech i to nie wiadomo po co. Bêd¹
drzwi, podwórka, rada bêdzie dla
ludzi. Tylko trzeba do niej ludzi.

Tadeusz Nosel
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(Z£OCIENIEC) Konkurs na
stanowisko kierowcy w tutejszym
Miejsko-Gminnym Oœrodku Po-
mocy Spo³ecznej mia³ zadziwiaj¹ce
rozstrzygniêcie, jak na takie sta-
nowisko.

W maju MGOPS og³osi³ konkurs
na kierowcê. Dokumenty z³o¿y³o
trzech kandydatów: panowie Zenon
Antosiak, Henryk Pachucki Henryk
i Bogdan Wa³ach, wszyscy ze Z³o-
cieñca. Komisja stwierdzi³a, ¿e ¿adna
z osób nie spe³ni³a wymagañ nie-
zbêdnych. Zacytujmy teraz z proto-
ko³u: „Osoby, które nie spe³ni³y
wymagañ niezbêdnych, ale z³o¿y³y
sprzeciw, który zosta³ pozytywnie
rozpatrzony przez Kierownika Miej-
sko-Gminnego Oœrodka Pomocy
Spo³ecznej w Z³ocieñcu: Pan Wa-
³ach Bogdan”.

I dalej: W³aœciwe postêpowanie
konkursowe odby³o siê w dniu
7.06.2010r. Komisja przeprowadzi³a
w³aœciwe postêpowanie z jednym
kandydatem, poniewa¿ tylko jeden z
kandydatów – p. Bogdan Wa³ach -
z³o¿y³ sprzeciw od decyzji komisji,
który zosta³ pozytywnie rozpatrzo-
ny przez Kierownika MGOPS.

Komisja uzgodni³a metodê i
technikê naboru tj. dokona³a wy-

¯eby zostaæ
kierowc¹ w opiece

boru pytañ z zakresu zagadnieñ i
przepisów oraz predyspozycji,
wymaganych od kandydatów na
stanowisko obs³ugi – kierowca w
MGOPS. Po przeprowadzeniu
rozmowy kwalifikacyjnej, odpo-
wiedzi na pytania komisji, w wy-
niku

tajnego g³osowania cz³onków
komisji ustalono, ¿e kandydat wy³o-
niony w tym naborze spe³nia wyma-
gania, uzyskuj¹c 68 pkt. na 90 pkt.
mo¿liwych.

Zdaniem komisji, p. Bogdan
Wa³ach wykaza³ siê znajomoœci¹ za-
gadnieñ i przepisów w zakresie za-
kresu obowi¹zków na stanowisku
obs³ugi – kierowca. Kandydat wy-
kaza³ siê otwartoœci¹, du¿¹ moty-
wacj¹ do zatrudnienia oraz wysok¹
kultur¹ osobist¹ podczas odpowie-
dzi na pytania.

Przewodnicz¹cy komisji poin-
formowa³ o wynikach g³osowania i
tym samym o wyborze kandydata p.
Bogdana Wa³ach na w/w stanowi-
sko. Komisja upowa¿ni³a przewod-
nicz¹cego komisji do powiadomie-
nia Kierownika MGOPS w Z³ocieñcu
o wynikach g³osowania. Na tym
komisja zakoñczy³a postêpowanie.
Sporz¹dzi³a: Jadwiga Lewicka. Z³o-
cieniec, dnia 07.06.2010 r.                (r)

(Z£OCIENIEC) Pañstwowa
Stra¿ Po¿arna w Drawsku Pomor-
skim poinformowa³a, ¿e w minion¹
sobotê, 19 czerwca, oko³o godz. 1.14
wybuch³ po¿ar w hali produkcyjno-
magazynowej w Z³ocieñcu na ul.
Drawskiej.

Po przybyciu na miejsce zdarze-
nia stra¿acy stwierdzili, ¿e spod po-
krycia dachowego magazynu wy-
dobywa siê intensywny dym, zaœ z
okien wydobywaj¹ siê p³omienie.

W trakcie rozpoznania ustalono,
i¿ w pomieszczeniu sk³adowanych
jest kilkanaœcie butli ze sprê¿onym
tlenem. Aby do-
konaæ ewakuacji
butli z p³on¹cego
pomieszczenia
konieczne by³o
otworzenie przy
pomocy przeci-
narki metalowych
drzwi. Po ich
otwarciu sch³o-
dzono butle i wy-
niesiono je z
obiektu.

W konstruk-
cji dachu wyko-
nano otwory i

Po¿ar w magazynie na Drawskiej

Grozi³o wybuchem butli

dogaszono p³on¹c¹ konstrukcjê.
Po opanowaniu sytuacji po¿aro-
wej pomieszczenia produkcyjno-
magazynowe zosta³y oddymione i
przeszukane. Okaza³o siê, ¿e spale-
niu uleg³a czêœciowo konstrukcja
dachu i nagromadzone drewno
oraz ca³kowicie znajduj¹cy siê w
obiekcie quad. W dzia³aniach ra-
towniczo-gaœniczych trwaj¹cych
prawie cztery godziny udzia³ bra³o
8 zastêpów stra¿y po¿arnej, ³¹cznie
26 ratowników. Postêpowanie w
sprawie ustalenia przyczyny po¿a-
ru prowadzi Komenda Powiatowa
Policji w Drawsku Pomorskim.   (r)



StrStrStrStrStr. 4. 4. 4. 4. 4 tygodnik pojezierza drawskiego 24.6.2010 r.POWIAT

(POWIAT) Na ostatniej
sesji Rady Powiatu radni
debatowali nad uchwa³¹
w sprawie podwy¿ki
wynagrodzenia dla
starosty. Przewodnicz¹cy
Stanis³aw Miko³ajczyk jej
zasadnoœæ wyjaœnia³ tym,
¿e w ci¹gu ostatnich
dwóch lat wszyscy
pracownicy starostwa
otrzymali podwy¿ki,
tymczasem wynagrodzenie
starosty od dwóch lat by³o
na tym samym poziomie.

– Dlatego te¿ uznaliœmy, ¿e za
wszystkie osi¹gniêcia starosty, za
wszelkie prace, tak¿e inwestycyjne,
za reprezentowanie powiatu, nale¿y
zwiêkszyæ wynagrodzenie starosty.
– powiedzia³ Miko³ajczyk.

Po tych s³owach rozpoczê³a siê
dyskusja na temat wysokoœci wyna-
grodzenia oraz zasad jego wyp³aca-
nia. Projekt uchwa³y zak³ada³: wyna-
grodzenie zasadnicze starosty wy-
nosiæ bêdzie 6 tys. z³, a ca³kowite
wynagrodzenie miesiêczne, wraz z
dodatkami, to by³aby kwota 12.540
z³. Dodatkowo wynagrodzenie mia-
³oby wejœæ z moc¹ obowi¹zuj¹c¹ od
1 stycznia 2010 r.

Pierwszy g³os zabra³ radny Hen-
ryk Czarnota: - Mnie interesuje jaki
to jest wzrost procentowy wzglêdem
poprzedniego wynagrodzenia?

– Jest to wzrost o 10 procent. –
odpowiedzia³ krótko przewodnicz¹cy.

– Ja w ¿adnym wypadku nie kwe-
stionujê wysokoœci wynagrodze-
nia. Zastanawia mnie jednak, dlacze-
go uchwa³a zostaje podjêta dopiero
w czerwcu i ma moc obowi¹zuj¹c¹ a¿
tyle miesiêcy wstecz. – zastanawia³
siê radny Wiktor Woœ. – Druga spra-
wa, to dlaczego ta uchwa³a nie trafi³a
na komisjê bud¿etow¹? Przecie¿ to
mog³o byæ opracowane z du¿o wiêk-
szym wyprzedzeniem i nie by³oby
problemu. – doda³ radny.

Radny Wojciech Chmiel równie¿
mia³ pewne zastrze¿enia – Korzysta-
j¹c z obecnoœci pana mecenasa,
chcia³bym zapytaæ, czy jest to oblig,
czy te¿ mo¿emy, ale nie musimy
uchwa³y przyj¹æ. – zapyta³. Prze-
wodnicz¹cy po raz kolejny powo³a³
siê na to, ¿e starosta od dwóch lat nie
dosta³ podwy¿ki, ¿e godnie repre-
zentuje powiat itd. – Dla wszystkich
pracowników starostwa wynagro-
dzenie ustalane jest na podstawie
okreœlonych wide³ek i wynagrodze-

Burza w szklance wody

nie pana starosty oczywiœcie nie
przekracza w ¿aden sposób tego
przedzia³u. – doda³ Stanis³aw Miko-
³ajczyk.

– Panie przewodnicz¹cy, ja dalej
nie uzyska³em odpowiedzi na moje
pytania: dlaczego uchwa³a nie trafi-
³a do komisji bud¿etowej i dlaczego
od pierwszego stycznia? – nalega³
Woœ. – To s¹ pytania, na które mo¿-
na ¿¹daæ konkretnych odpowiedzi, a
nie regu³ek. – doda³.

– Ten projekt powsta³ w ostatnim
momencie, na prezydium. Prezydium
ma prawo uchwalaæ takie rzeczy i
mo¿e z tak¹ inicjatyw¹ wyst¹piæ. –
powiedzia³ przewodnicz¹cy. – Jeœli
chodzi o 1 stycznia... Wszyscy pra-
cownicy otrzymali podwy¿ki z takim
dniem, natomiast starosta do tej
pory nie mia³ podniesionego wyna-
grodzenia. – wyjaœni³.

Z sali dobieg³y g³osy. – Od 1
marca! – krzykn¹³ jeden z radnych. –
Od 1 kwietnia, nie stycznia. – dorzu-
ci³a jedna z radnych. Nastêpnie g³os
zabra³ radny Andrzej Wiœniewski. –
Ja chcia³em zapytaæ jakie s¹ konse-
kwencje nietrafienia uchwa³y do
komisji bud¿etowej. Wówczas tam
omawiano by takie kwestie, a nie na
sesji, nie by³oby tej dyskusji. – za-
uwa¿y³. W obronie starosty Stani-
s³awa Cybuli stan¹³ wicestarosta
Andrzej Krauze. - Wszyscy wiemy
jaki szef jest. On nie lubi w tych mo-
mentach tutaj uczestniczyæ (Stani-
s³aw Cybula opuœci³ salê zanim roz-
poczê³a siê debata nad jego wyna-
grodzeniem – przyp. red.). On sam
nie chcia³ tej podwy¿ki. On pracuje i
wype³nia swoje obowi¹zki nigdy nie
upominaj¹c siê o wynagrodzenie,
czêsto pracuje po godzinach. Zga-
dzam siê z tym, co powiedzia³ mój po-
przednik – doda³ wicestarosta. –
Powinien byæ ktoœ, kto bêdzie pilno-

waæ, by w odpowiednim terminie za-
j¹æ siê wynagrodzeniami dla wszyst-
kich, nie zapominaj¹c równie¿ o sze-
fie. –

Te s³owa wicestarosty wywo³a³y
kolejn¹ falê dyskusji: - Ju¿ rok temu
powinniœmy tak¹ uchwa³ê podj¹æ,
ale poniewa¿ tak siê nie sta³o, myœlê,
¿e jeœli damy staroœcie podwy¿kê z ta-
kim dniem jak pozosta³ym pracowni-
kom, tj. 1 kwietnia, bêdzie to zasadne.

– To w koñcu kwietnia czy stycz-
nia? – dopytywali radni. – Jestem za
1 kwietnia. – odpowiedzia³ wicesta-
rosta. – Jeœli tak to trzeba bêdzie
wystosowaæ wniosek o zmianê daty
na uchwale. – zauwa¿y³a jedna z rad-
nych. - Ale w poprzednim roku sta-
rosta te¿ nie mia³ podwy¿ki. – zauwa-
¿y³ przewodnicz¹cy. Karol Korczyñ-
ski równie¿ opowiedzia³ siê za 1
stycznia. – Starosta naprawdê ciê¿-
ko pracuje. Stara siê byæ wszêdzie
tam, gdzie jest potrzebny. Widaæ go
w prasie, telewizji, innych mediach,
czêsto po godzinach pracy jeŸdzi na
ró¿ne imprezy, reprezentuje powiat,
pozyskuje fundusze. Jeœli bierzemy
pod uwagê nak³ad pracy wk³adany
przez starostê, to nie powinniœmy
mieæ obiekcji, by wynagrodzenie
wesz³o z dniem 1 stycznia. – przeko-
nywa³. Podobne zdanie mia³a radna
Halina Samek. – Wynagrodzenie od
1 stycznia by³oby tak¹ rekompen-
sat¹ dla starosty za to, ¿e nie dosta³
podwy¿ki przez dwa lata. – zauwa¿y-
³a radna. – Dlatego ja jestem za tym,
bo nale¿y siê staroœcie za jego pracê.

Radna Bo¿ena Lemisz zwróci³a
uwagê na inn¹ kwestiê: - Zgadzam
siê ze zdaniem Karola i pozosta³ych
radnych, ale chcia³abym jednak po-
przeæ stronê Wiktora Wosia. Bo tu-
taj nie chodzi o to, czy starosta ma
dostaæ te pieni¹dze, czy nie, ale cho-
dzi o co innego. Projekt uchwa³y

zosta³ nam przedstawiony wczoraj
po po³udniu. Jak s³yszê, nie by³
przedstawiony na komisji bud¿eto-
wej. Chodzi o sam¹ procedurê, nie
trzeba uzasadniaæ celowoœci tej pod-
wy¿ki, bo pewnie, ¿e siê nale¿y, ale
nie zosta³a dope³niona procedura. –
mówi³a.

Tego samego zdania by³ radny
Czarnota – Ca³y problem polega na
stronie formalnej. Ale od tego jest
te¿ sesja, ¿eby to przedyskutowaæ,
czy chcemy mu daæ podwy¿kê od 1
stycznia, czy od 1 kwietnia. Wyja-
œnijmy to i podnosimy rêce. – zakoñ-
czy³.

Radni jednak czekali na ostatnie
s³owo przewodnicz¹cego: - Proszê
pañstwa, kto nie pracuje nie robi
b³êdów. I wszystko. Przyznajê siê, ¿e
byæ mo¿e nie dope³ni³em pewnych
spraw, mo¿e trzeba by³o wczeœniej
z³o¿yæ wniosek, ale niestety ja pra-
cujê i równie¿ mi móg³ siê zdarzyæ w
tej kadencji b³¹d. Podtrzymujê jed-
nak wniosek i przyst¹pmy do g³oso-
wania. – zakoñczy³. Radni mieli jesz-
cze opory, czy aby na pewno pod-
wy¿ka ma byæ przyznana z dniem 1
stycznia i czy wicestarosta nie po-
stawi³ wniosku formalnego od 1
kwietnia. Wicestarosta jednak siê z
wniosku wycofa³: - Gdyby ten pro-
jekt, w takiej formie, zosta³ przedsta-
wiony na wszystkich komisjach, je-
stem przekonany, ¿e wniosek by
przeszed³. – Panie Andrzeju, wcze-
œniej powiedzia³ pan, ¿e chodzi o 1
kwietnia. Niech pan teraz powie czy
ma byæ od 1 kwietnia czy 1 stycznia.
– naciskali radni. Wicestarosta wy-
cofa³ siê z daty kwietniowej. Decyzj¹
radnych, przy jednym wstrzymuj¹-
cym g³osie, projekt uchwa³y zosta³
przeg³osowany w wersji pierwotnej
i starosta otrzyma podwy¿kê z wy-
równaniem od 1 stycznia br.      MB

Podwy¿ka dla starosty na 12.540 z³ miesiêcznie
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(DRAWSKO POM.)
Wczoraj odby³ siê
pogrzeb st. szer.
Rados³awa
D¹browskiego z
Zarañska, który zgin¹³
tydzieñ temu w wypadku
na darwskim poligonie.

Do wypadku dosz³o 17 czerwca o
godz. 5.30,  na pasie æwiczeñ taktycz-
nych Bucierz w Oœrodku Szkolenia
Poligonowego Wojsk L¹dowych w
Drawsku Pomorskim. ¯o³nierze
przygotowywali siê do zajêæ ze

Zgin¹³ na poligonie drawskim

Wczoraj pochowano
st. szer. Rados³awa D¹browskiego

strzelania i kierowania ogniem moŸ-
dzierzy. W trakcie tych przygoto-
wañ nast¹pi³a detonacja zapalni-
ków, w wyniku czego trzech ¿o³nie-
rzy zosta³o rannych. Niestety, wy-
buchu nie prze¿y³ czwarty z nich, st.
szer. Rados³aw D¹browski, który
zmar³ na skutek odniesionych ran.
Wszyscy s³u¿yli w kompanii wspar-
cia 1 batalionu zmotoryzowanego 12
Brygady Zmechanizowanej w
Szczecinie.

Rados³aw D¹browski mieszka³ w
Zarañsku ko³o Drawska Pom. Wczo-
raj odby³ siê w Drawsku jego pogrzeb
w asyœcie wojskowej. Mia³ 29 lat.
Po¿egnali go równie¿ kibice i pi³karze
„Drawy”, której by³ pi³karzem.  KAR
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W pi¹tek, 18 czerwca, w Amfite-
atrze Miêdzy Mostami odby³ siê
fina³ zbiórki dla powodzian z gminy
S³ubice. Impreza pn. „Jesteœmy ra-
zem”, rozpoczê³a siê o godz.16.

W programie artystycznym
udzia³ wziê³y przedszkolaki z Przed-
szkola Publicznego i Prywatnego, ze
Szko³y Podstawowej nr 1 i 2, Gimna-
zjum nr 1, Zespó³ Tañca Ludowego
„Z³ocienie” i „Ma³e Z³ocienie”, duet

GRALIŒMY DLA POWODZIAN, FINA£ ZBIÓRKI DARÓW
DLA POWODZIAN Z GMINY S£UBICE

i zespó³ wokalny „Wiolinki” oraz
solistki Agnieszka Turek i Angelika
Kubiak, Zespó³ Tañca Wspó³cze-
snego „Bajerantki”, Grupa Break
Dance „R.O.S”, Klub Karate KY-
OKUSHIN, gitarzysta i wokalista
Artur Kunasz, Zespó³ Œpiewaczy
„Darskowiacy” oraz Zespó³ „Canta-
bo”. Koncert poprowadzili Maja
Karasiewicz oraz Patryk Mokrzycki.

Ka¿dy móg³ wzi¹æ udzia³ w lote-
rii fantowej. Do rozlosowania by³o

blisko 1000 fantów. Wszystkie fan-
ty otrzymaliœmy dziêki hojnoœci z³o-
cienieckich przedsiêbiorców. Na
podziêkowanie zas³uguje ekipa,
która za darmo roz³o¿y³a i z³o¿y³a
scenê.

Dla nieboj¹cych siê wysokoœci
Ochotnicza Stra¿ Po¿arna w Z³o-
cieñcu przygotowa³a niezapo-
mniany widok panoramy Z³ocieñ-
ca widziany z podnoœnika. Dla

smakoszy Miejsko-Gminny Oœro-
dek Pomocy Spo³ecznej ugotowa³
tradycyjn¹ grochówkê po z³ocie-
niecku. Roz³o¿one by³y zamki,
dmuchañce i trampolina. Mo¿na
by³o kupiæ popcorn, zmierzyæ ci-
œnienie krwi i zbadaæ poziom cukru.
Wszystkie zebrane pieni¹dze prze-
kazane zosta³y na konto Stowarzy-
szenia „Uœmiech dziecka”. £¹cznie
uda³o siê zebraæ 4.663,62 z³.   ZOK

(£OBEZ) Wczoraj w nocy wyru-
szy³ tir z darami dla powodzian. Za-
bra³ ponad 9 ton darów, które poda-
rowali mieszkañcy naszego regio-
nu dla poszkodowanych w powodzi
mieszkañców w gminie Wilków. Po
po³udniu dotar³ do wsi Szczekar-
ków, w tej gminie, gdzie zosta³ roz-
³adowany przez czekaj¹cych na nie-
go mieszkañców.

Akcja zorganizowana przez
nasz¹ Redakcjê przeros³a najœmiel-
sze oczekiwania. Na apel o pomoc
odpowiedzieli ludzie z trzech po-
wiatów. Do zbierania darów w po-
wiecie ³obeskim przy³¹czyli siê
przedsiêbiorcy z Nowogardu (przy-
wieŸli dwa pe³ne busy) oraz miesz-
kañcy powiatu drawskiego – dwa
busy pe³ne darów przyjecha³y ze
Z³ocieñca, jeden z Drawska Pomor-
skiego, gdzie spontanicznie w akcjê
w³¹czyli siê pañstwo Giszczakowie,
którzy w 1997 r. sami organizowali
pomoc dla powodzian. Do nich tra-
fia³y dary od mieszkañców Drawska
(m.in. skrzyknêli siê handlowcy na
miejscowym targowisku), Zagozdu
i okolicznych wsi. Z powiatu ³obe-

Dary zbierali w Z³ocieñcu, Drawsku Pomorskim, £obzie i Nowogardzie

9 ton darów odjecha³o z £obza do gminy Wilków
skiego zebraliœmy
cztery busy darów.
Wszystko by³o
zwo¿one do maga-
zynu Nowamylu w
£obzie. To przed-
siêbiorstwo udzieli-
³o nieocenionej po-
mocy; magazynu-
j¹c, segreguj¹c i
³aduj¹c towar.

W pi¹tek nast¹-
pi³ za³adunek na tira
z firmy pana Stani-
s³awa Turka z Wê-
gorzyna. Zapako-
waliœmy go maksy-
malnie i po zwa¿e-
niu okaza³o siê, ¿e
jest 9020 kilogra-
mów darów, bez
zbo¿a i mebli, które
pojad¹ wkrótce
drugim samocho-
dem (rolnicy z gminy drawskiej za-
oferowali kilkanaœcie ton zbo¿a i
siana). Samochód wyruszy³ w nocy
z niedzieli na poniedzia³ek, zabiera-
j¹c tak¿e nasz¹ dziennikarkê Mag-
dalenê Muchê. W poniedzia³ek po-

informowa³a nas, ¿e dotar³a na miej-
sce, gdzie czekali mieszkañcy
Szczekarkowa i roz³adowali tira. Ju¿
póŸnym popo³udniem obje¿d¿a³a
gminê i robi³a materia³ dziennikarski
o sytuacji po powodzi. Po jej po-

wrocie przedstawimy czytelnikom
jej reporta¿ oraz raport ze zbiórki i
przekazania darów. W nim bêd¹ i
podziêkowania, ale ju¿ dziœ mogê
powiedzieæ – wszyscy mo¿emy byæ
dumni.                                         KAR

Nasza dziennikarka Magdalena Mucha wczoraj po po³udniu wróci³a ze
Szczekarkowa i mo¿emy pokazaæ pierwsze zdjêcie z roz³adunku darów.
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PKW poda³a ju¿ oficjalne wyni-
ki wyborów. Frekwencja wynios³a
54,94 procent. Wygra³ Bronis³aw
Komorowski przed Jaros³awem
Kaczyñskim i to oni zmierz¹ siê w
drugiej turze wyborów, która odbê-
dzie siê 4 lipca.

Kraj
Najwiêksz¹ iloœæ g³osów uzyska³

Bronis³aw Komorowski – 41,54 pro-
cent. Jaros³aw Kaczyñski otrzyma³
36,46 proc. g³osów. Na trzecim miej-
scu znalaz³ siê Grzegorz Napieralski,
który uzyska³ 13,68 proc. g³osów.

Pozostali kandydaci uzyskali:
Janusz Korwin-Mikke -2,48 proc.,
Waldemar Pawlak 1,75, Andrzej Ole-
chowski – 1,44, Andrzej Lepper –
1,28, Marek Jurek – 1,06, Bogus³aw
Ziêtek – 0,18 a Kornel Morawiecki –
0,13 proc. poparcia.

Zachodniopomorskie
W naszym województwie fre-

kwencja by³a bliska krajowej – wy-
nios³a 52,53 proc. Wyniki wyborcze
kandydatów ju¿ odbiega³y od œred-
niej; Bronis³aw Komorowski otrzy-
ma³ prawie po³owê z oddanych g³o-
sów - 49,99 proc, czyli o ponad 8
proc. wiêcej, ni¿ w ca³ym kraju. Jaro-
s³aw Kaczyñski otrzyma³ ich znacz-
nie mniej – 24,97 proc. Tak jak kandy-
dat PO, zyska³ równie¿ Grzegorz
Napieralski z wynikiem 17,61 proc.
poparcia i to jest jego najlepszy
wynik w ca³ym kraju.

Niespodziewanie czwarty wy-
nik, tak jak w kraju, uzyska³ tutaj
Janusz Korwin-Mikke (2,41), wy-
przedzaj¹c nawet Andrzeja Leppera
(1,56), który w kraju zaj¹³ dopiero
siódme miejsce.

Powiat drawski
Frekwencja w powiecie draw-

skim by³a poni¿ej krajowej i woje-
wódzkiej -  wynios³a 46,82 %. Naj-
wiêcej g³osów w ca³ym powiecie
oddano na Bronis³awa Komorow-
skiego - 11094 (50,25 %), a wiêc du¿o
wiêcej od œredniej krajowej. Drugie
miejsce zaj¹³ Jaros³aw Kaczyñski z

Wybory prezydenckie 2010 – I tura

Tak g³osowano w naszym powiecie

liczb¹ 5172 g³osów (23,43 %), a trze-
cie przypad³o Grzegorzowi Napieral-
skiemu z 4125 wa¿nymi g³osami
(18,68 %).

Inni kandydaci na urz¹d prezy-
denta otrzymali w naszym powiecie:
Andrzej Lepper – 536 (2,43 % - w
Wierzchowie uzyska³ rekordowe
poparcie siêgaj¹ce prawie 6%), Ja-
nusz Korwin-Mikke – 424 (1,92 %),
Waldemar Pawlak – 279 (1,26 %),
Andrzej Olechowski – 249 (1,13 %),
Marek Jurek – 154 (0,70 %), Bogu-
s³aw Ziêtek – 26 (0,12 %) i Kornel
Morawiecki – 18 (0,08 %).

Wybory w gminach
Bronis³aw Komorowski zdoby³

najwiêcej g³osów w gminach: Wierz-
chowo – 57,37%, Kalisz Pom. - 53,21
i Czaplinek - blisko 52% poparcia. W
Drawsku Pom. na marsza³ka zag³o-
sowa³o 51,11% wyborców. Najni¿-
sze poparcie mia³ w Z³ocieñcu – 45%
i Ostrowicach – 48,83%.

Jaros³aw Kaczyñski najwiêcej
g³osów zdoby³ w gminie Z³ocieniec
– ponad 27% i Osstrowice – 26,99%.
W Drawsku Pom. i Czaplinku popar-
cie waha³o siê w granicy 22 - 23%.
Najni¿sze odnotowa³ w Wierzcho-
wie – 17,3%.

Podobn¹ rozpiêtoœæ w g³osowa-
niu w poszczególnych gminach
mo¿na zaobserwowaæ w wynikach
Grzegorza Napieralskiego. W Z³o-
cieñcu zyska³ on poparcie przewy¿-
szaj¹ce œredni¹ krajow¹ – 21,05%, w
Drawsku Pomorskim podobnie –
19,59%, w Czaplinku ponad 17%, a
najni¿sze w Wierzchowie – 13,76. W
niektórych obwodach, m.in. w ob-
wodzie nr 8 w Z³ocieñcu (Budowo),
nr 9 w Drawsku Pomorskim (Mielen-
ko Drawskie) Grzegorz Napieralski
wyprzedzi³ Jaros³awa Kaczyñskiego
i zaj¹³ drugie miejsce.

Najwy¿sz¹ frekwencjê odnoto-
wano w gminie Z³ocieniec – 49,94 i
Wierzchowie – 48,05%, najni¿sze w
gminach Kalisz Pom. i Ostrowice,
gdzie do urn posz³o trochê ponad 39
proc. uprawnionych.

Najwy¿sz¹ frekwencjê w obwo-

dach odnotowano w szpitalach, np.
w obwodzie nr 14 w Z³ocieñcu (Szpi-
tal MSWiA w Kañsku) wynios³a pra-
wie 82%, podobnie jak w drawskim
obwodzie nr 14 – Szpital im. Matki
Teresy z Kalkuty – 90%. Najni¿sza
by³a w obwodzie nr 10 w Z³ocieñcu

Obwodowa Komisja Wyborcza nr 3 w Z³ocieñcu (Przedszkole
Prywatne Z³ocieniec) w trakcie pracy

To od naszych g³osów zale¿y kto zostanie g³ow¹ pañstwa na
najbli¿sz¹ kadencjê.

(œwietlica OSP Warni³êg) – nieca³e
34%.

Druga tura wyborów odbêdzie
siê ju¿ 4 lipca. Wtedy ostatecznie
dowiemy siê kto zostanie prezyden-
tem RP – Bronis³aw Komorowski czy
Jaros³aw Kaczyñski.                       MB
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Podczas ostatniej sesji
Rady Powiatu, która
odby³a siê w pi¹tek,
18. czerwca, Radni
zatwierdzili
sprawozdanie
finansowe Szpitala
Powiatowego  za rok
2009 wraz z opini¹
bieg³ego rewidenta.

Szpital Powiatowy od d³u¿szego
czasu nie schodzi z ust Rady Powia-
tu, mediów i mieszkañców. Dyrekto-
rowi Przemys³awowi Leyko zarzuca
siê nieudolnoœæ w prowadzeniu
Szpitala, a tak¿e stosowanie lobbin-
gu wobec swoich pracownic. Do-
datkowym ogniskiem zapalnym jest
fakt, ¿e co roku szpital koñczy dzia-
³alnoœæ ze strat¹ i zamiast przynosiæ
zysk wci¹¿ trzeba do niego dok³adaæ.
Wed³ug sprawozdania dzia³alnoœæ
Szpitala w roku 2009 zakoñczy³a siê
strat¹ wysokoœci  1.458.483,67 z³. Dy-
rektor Szpitala mo¿e jednak byæ spo-
kojny, Rada zatwierdzi³a sprawozda-
nie i zaopiniowa³a je pozytywnie.

Zanim sprawozdanie zosta³o
przez radnych przyjête, swoj¹ opiniê
i raport z badañ przedstawi³a nieza-
le¿na bieg³a rewident z Biura Eksper-
tyz i Doradztwa Finansowo-Ksiêgo-
wego „FIN-EXPERT” z Koszalina
Wanda Kostka. Wczeœniej jednak
dyrektor Leyko wyjaœni³ s³owem
wstêpu: – Rok 2009 zamkn¹³ siê po-
nad 1.458 tys. strat¹. Chcê tylko po-
wiedzieæ, ¿e strata ta wynika z niedo-
szacowanych kontraktów z NFZ.
Szpital wykona³ blisko 2 mln œwiad-
czeñ, natomiast NFZ zrefundowa³
jedynie 300 tysiêcy. – wyjaœni³ dy-
rektor. Bieg³a rewident Wanda Kost-
ka doda³a: – Analiza zosta³a przepro-
wadzona od pocz¹tku dzia³alnoœci
szpitala a¿ do 31 grudnia 2009 r. Pra-
ca polega³a g³ównie na analizie do-
kumentów finansowych szpitala. Na
podstawie badania stwierdzam, ¿e
wszystkie dokumenty s¹ wykonane
prawid³owo. Nie mam równie¿ za-
strze¿eñ co do kosztów szpitala,
wszystko jest tak, jak byæ powinno.
– Dalej uczestnicy sesji us³yszeli
jeszcze bardziej uspokajaj¹ce s³owa.
– Szpital nie ma problemów z p³atno-
œciami, nie ma ¿adnych zad³u¿eñ,
odsetek karnych czy innych obci¹-
¿eñ z tytu³u nieterminowych sp³at.
Straty w Szpitalu ci¹gn¹ siê od roku
2006 i niestety na dzieñ dzisiejszy nie
ma na to rady. Gdyby doszacowano
kontrakty w NFZ, strat by nie by³o,
a szpital móg³by nawet wypracowaæ
zysk. – zakoñczy³a rewident. PóŸniej
rozpoczê³a siê dyskusja na temat

Szpital pracuje, NFZ nie p³aci

dzia³alnoœci Szpitala. Pierwszy g³os
zabra³ radny Andrzej Wiœniewski: -
Czy wobec tego istnieje jakaœ szan-
sa na zwiêkszenie kontraktów z
NFZ? – Niestety, ¿aden szpital po-
wiatowy w dnu dzisiejszym nie za-
myka siê zyskiem. Szpitale pracuj¹,
obs³uguj¹ pacjentów, a NFZ nie p³a-
ci. – wyjaœni³ dyrektor Leyko. Jeden
z radnych zapyta³ co w takim razie
nale¿y zrobiæ, by szpital wyszed³ na
prost¹ i pozby³ siê zad³u¿enia z lat
ubieg³ych. – Jedynym wyjœciem jest
wypracowanie przez szpital zysku,
ewentualnie staraæ siê o umorzenie

Dyrektor Leyko z ulg¹ odetchn¹³ po zatwierdzeniu przez Radê
sprawozdania.

Niezale¿na bieg³a rewident
Wanda Kostka w swoim
raporcie stanê³a w obronie
Szpitala.

po¿yczek, choæby ich czêœci. – wy-
jaœni³a rewident. I jednoczeœnie do-
da³a: - w 2006 roku starostwo udzie-
li³o Szpitalowi 200 tys. z³ po¿yczki z
terminem p³atnoœci do 2013 roku.
Gdyby uda³o siê choæby czêœæ tej
kwoty umorzyæ, strata by³aby mniej-
sza. – Generalnie rewident by³a bar-
dzo zadowolona z przebiegu kontro-
li. – Spotka³am siê z niezwykle cie-
p³ym przyjêciem, pracownicy byli
dla mnie bardzo mili, co siê rzadko w
moim zawodzie zdarza. – powiedzia-
³a Wanda Kostka. – Chcia³am ser-
decznie podziêkowaæ dyrektorowi, a

tak¿e ksiêgowemu Szpitala za tak
dobr¹ wspó³pracê. Zanim zd¹¿y³am
pomyœleæ o jakimœ dokumencie, ju¿
mia³am go na stole. Taka ¿yczliwoœæ
jest naprawdê rzadko spotykana. –

Radni jednog³oœnie zatwierdzili
sprawozdanie finansowe szpitala.
Widaæ by³o, ¿e opinia bieg³ej rewi-
dent rozwia³a wszystkie w¹tpliwo-
œci dotycz¹ce funkcjonowania szpi-
tala. Radny Czarnota na zakoñcze-
nie podziêkowa³ Wandzie Kostce za
tak precyzyjne i w przystêpny spo-
sób wyjaœniaj¹ce tajniki finansowe
sprawozdanie.             M. Braniecka

(DRAWSKO POM.) Radni
miejscy zbior¹ siê na
obradach 29 czerwca
(wtorek), o godz. 10.00,
w sali tutejszego Urzêdu
Miejskiego.

Na pocz¹tku radni bêd¹ mogli
sk³adaæ interpelacje i zapytania, a po
nich mieszkañcy. Nastêpnie wys³u-
chaj¹ odpowiedzi na nie. Burmistrz
przedstawi informacjê o swojej dzia-
³alnoœci. Bêdzie informacja o stanie
porz¹dku publicznego, bezpieczeñ-
stwa obywateli i ochrony przeciw-
po¿arowej. Tak¿e informacja o sta-
nie i perspektywach rozwoju sportu
masowego w gminie.

W punkcie uchwa³ – do rozpa-
trzenia sprawy:

- zmiany w bud¿ecie oraz przyjê-
cie rocznego skonsolidowanego
sprawozdania finansowego Gminy
za rok 2009,

- zmiana uchwa³y w sprawie
szczegó³owych zasad, sposobu i
trybu udzielania ulg w sp³acie nale¿-
noœci pieniê¿nych maj¹cych charak-
ter cywilnoprawny, warunków do-
puszczalnoœci pomocy publicznej w
przypadkach, w których ulga stano-
wiæ bêdzie pomoc publiczn¹ oraz
wskazania organu lub osób upraw-
nionych do udzielania tych ulg,

- okreœlenie zakresu i formy infor-
macji o przebiegu wykonania bud¿e-
tu gminy Drawsko Pom., o kszta³to-
waniu siê wieloletniej prognozy fi-
nansowej oraz o przebiegu wykona-
nia planu finansowego samorz¹do-
wej instytucji kultury za pierwsze

pó³rocze,
- wybór banku prowadz¹cego

obs³ugê bankow¹ bud¿etu gminy,
- zmiana uchwa³y w sprawie za-

sad nabywania, zbywania i obci¹¿a-
nia nieruchomoœci oraz ich wydzier-
¿awiania lub wynajmowania na czas
oznaczony d³u¿szy ni¿ 3 lata lub na
czas nieoznaczony oraz zawierania
kolejnych umów, po umowie zawar-
tej na czas oznaczony do 3 lat, któ-
rych przedmiotem jest ta sama nieru-
chomoœæ,

- zgody na odst¹pienie od obo-
wi¹zku przetargowego trybu zawar-
cia umowy dzier¿awy nieruchomo-
œci gminy oraz zgody na zbycie nie-
ruchomoœci,

- zatwierdzenia planów odnowy
miejscowoœci Gudowo oraz Nêtno
na lata 2010 – 2022.                        (r)

Sesja w Drawsku Pomorskim

Plany odnowy Gudowa i Nêtna
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Sporo uwagi na ostatniej sesji
Rady Powiatu poœwiêcono miesz-
kañcowi Drawska Pomorskiego
Janowi Barczakowi. Pan Barczak
s³ynie ze swoich wyst¹pieñ na se-
sjach miejskich w Drawsku Po-
morskim, równie chêtnie jednak
zabiera g³os równie¿ w Trybunie
Obywatelskiej podczas sesji Rady
Powiatu. Czêsto Barczak porusza
zagadnienia dotycz¹ce stanu ¿ycia
mieszkañców, ich problemów, wa-
runków mieszkaniowych. Lubi te¿
doszukiwaæ siê drugiego dna w
decyzjach podjêtych przez radnych
i w³odarzy.

Podczas ostatniej sesji Rady Po-
wiatu Jan Barczak równie¿ wyst¹pi³
w Trybunie Obywatelskiej. W
pierwszej kolejnoœci zabra³ g³os w
sprawie Szpitala i dyrektora Przemy-
s³awa Leyko. – Panie Przewodnicz¹-
cy, czy wy na pewno dobrze spraw-
dziliœcie karalnoœæ dyrektora Leyki?
Bo z tego co ja wiem, dyrektor poda³,
¿e zgodnie z wyrokiem s¹dowym
mia³ zakaz prowadzenia Szpitala na 5
lat, tymczasem ja by³em w S¹dzie w
Koszalinie i posiadam dokument,
który mówi, ¿e jest pan, panie dyrek-
torze, nie na piêæ, ale dziesiêæ lat po-
zbawiony stanowiska!  - mówi³ Bar-
czak wymachuj¹c kopi¹ wyroku.

Dodajmy, ¿e Jan Barczak spraw¹
wyroku zaj¹³ siê ju¿ w lutym tego
roku, kiedy to na sesji Rady Powiatu
zwróci³ uwagê na fakt, ¿e Przemy-
s³aw Leyko zosta³ dyrektorem draw-
skiego Szpitala, gdy zgodnie z wyro-
kiem jeszcze nie móg³ pe³niæ tego
stanowiska.

Nastêpnie Barczak wystosowa³
zapytanie do przewodnicz¹cego
Rady: - Chcia³bym wiedzieæ ile na-
le¿noœci dla szpitala umorzono w
latach 2007 - 2010? –

Stanis³aw Miko³ajczyk odmówi³
udzielenia odpowiedzi na to pytanie
twierdz¹c, ¿e tych informacji mo¿e
udzieliæ burmistrz. - Jako mieszkaniec
tego powiatu mam prawo poznaæ te
informacje. I jeœli mi ich Pañstwo nie
udzielicie, to bêdê musia³ z³o¿yæ skar-
gê. – powiedzia³ Barczak. Odpowie-
dzi jednak nie uzyska³.

Po szpitalu nadszed³ czas na dy-
rektora dróg powiatowych pana
Kota. – Jakoœæ us³ug œwiadczonych
przez firmê œwiadczy o firmie. Panie
dyrektorze, patrz¹c na to, co zrobili-
œcie w Jankowie, nasuwa siê jedno
pytanie – czy wy macie sprzêt z de-
mobilu? – zapyta³ Barczak.

Zaraz po wyst¹pieniu Barczaka
g³os zabra³ dyrektor Szpitala Prze-
mys³aw Leyko. – Panie Przewodni-
cz¹cy, dziœ us³ysza³em kolejne ob-
raŸliwe s³owa na mój temat padaj¹ce
z Trybuny Obywatelskiej. Jak tak

Barczak - Wróg Publiczny nr 1?

dalej pójdzie to chyba bêdê musia³
poprosiæ o ochronê, nie wiem. Czy
nie mo¿na tego jakoœ ukróciæ? –
pyta³ dyrektor. – Przecie¿ nie mo¿e
byæ tak, ¿eby pierwszy lepszy dureñ
wchodzi³ na Trybunê Obywatelsk¹ i
opluwa³ wszystkich dooko³a. I nie
mam tu na myœli pana – doda³ spo-
gl¹daj¹c na Barczaka. – Bardzo pro-
szê, zróbcie z tym porz¹dek.

Radni zamiast wyjaœniaæ zarzuty
jeszcze na tej samej sesji, zaczêli za-
stanawiaæ siê jak problem niewy-
godnego Barczaka rozwi¹zaæ. Poza
doœæ ostrymi wyst¹pieniami, rad-
nych irytuje równie¿ fakt, ¿e pan
Barczak nie zostaje do koñca sesji,
nie czeka na wyjaœnienia.

Po przedstawieniu sprawozda-
nia finansowego Szpitala i wyjaœnie-
niu bieg³ej rewident Wandy Kostki
przewodnicz¹cy Stanis³aw Miko³aj-
czyk nie kry³ smutku z powodu nie-
obecnoœci podczas wyjaœnieñ Jana
Barczaka. – Mo¿e gdyby nasz przed-
mówca zosta³ do koñca i wys³ucha³
tego sprawozdania, przesta³by rzu-
caæ bezpodstawne oskar¿enia. – za-
stanawia³ siê Miko³ajczyk.

Pod koniec sesji radni ponownie
wrócili do sprawy Barczaka. Pierw-
sza temat poruszy³a radna Genowe-
fa Polak: – Temat stary, jednak wci¹¿
powracaj¹cy na sesji, mianowicie
Barczak. Przepraszam, nie mówiê
pan Barczak, bo mnie bulwersuje to
co siê dzieje na sesjach. Ju¿ próbo-
wa³am szukaæ w statucie co mo¿na z
tym fantem zrobiæ, bo to siê dzieje,
tak nie mo¿e byæ. Wyszukuje ró¿ne
sprawy, nie wys³uchuje do koñca.
Tak jak pan przewodnicz¹cy powie-
dzia³, jak siê nic nie robi to siê nie
pope³nia b³êdów, ale musimy zna-
leŸæ sposób aby ukróciæ te jego
wypowiedzi. W poprzedniej kaden-
cji ja mia³am takiego mentora w gmi-
nie, który podobnie siê zachowywa³
i w koñcu doprowadzono do tego, ¿e

¿adnych interpelacji ani wniosków z
zewn¹trz nie by³o. Wnioski by³y
przedstawiane przez radnych ze
swoich okrêgów, b¹dŸ innych rad-
nych. Natomiast tutaj pan przewod-
nicz¹cy próbowa³ dzisiaj ci¹æ te jego
wypowiedzi, ale on wci¹¿ jest bez-
karny. A gremium na tej czêœci prze-
wa¿nie jest du¿e, wiêc to jest po pro-
stu wstyd. – powiedzia³a radna.
Sprawê poci¹gn¹³ przewodnicz¹cy
Miko³ajczyk:

– Rozmawialiœmy z panem Wi-
œniewskim na ten temat i uwa¿am, ¿e
godna rozwa¿enia jest propozycja
wprowadzenia trybuny obywatel-
skiej pod koniec obrad. –

Nieco inn¹ propozycjê mia³ rad-
ny Wojciech Chmiel: - Panie prze-
wodnicz¹cy, jeszcze mo¿na ograni-
czyæ czas wypowiedzi do 2-3 minut,
to mo¿e te¿ byæ jakimœ ogranicze-
niem. - Ale on w³aœnie tyle mówi!
Przez dwie minuty mówi bzdury, nie
wiêcej! – powiedzia³ ktoœ z sali. –
Radny ̄ ukowski nie do koñca chy-
ba by³ zorientowany na czym polega
Trybuna Obywatelska, mianowicie
zasugerowa³ drobn¹ cenzurê wypo-
wiedzi: – Dla mnie sprawa jest pro-
sta. Jeœli ktoœ podchodzi do trybuny
obywatelskiej i nie zg³asza interpela-
cji, to odbiera mu siê g³os. Albo od-
czytuje definicjê ze s³ownika co to
znaczy interpelacja. – po tej wypo-
wiedzi radni szybko wyjaœnili
¯ukowskiemu na czym polega Try-
buna Obywatelska. - Trybuna Oby-
watelska z samej nazwy jest wypo-
wiedzi¹ obywateli i nie mo¿na jej
odbieraæ tego charakteru. Dlatego
mo¿emy jedynie wprowadziæ ogra-
niczenia czasu wypowiedzi b¹dŸ for-
my sk³adania wniosków, ale nie wol-
no nikomu narzucaæ tematów wypo-
wiedzi. – wyjaœni³ radny Woœ.

Jak widaæ propozycji by³o sporo,
jednak konkretne decyzje nie zosta-
³y jeszcze podjête.                         MB

Jan Barczak jako jedyny
zabiera g³os na Trybunie
Obywatelskiej. Bez niego
Trybuna przesta³aby istnieæ.

Przemys³aw Leyko: Nie
mo¿e byæ tak, ¿e byle
dureñ z ulicy wchodzi na
Trybunê i opluwa innych.

(Z£OCIENIEC) Burmistrz Z³o-
cieñca poinformowa³, ¿e 15 czerwca
br. wyda³ postanowienie o na³o¿eniu
obowi¹zku przeprowadzenia oceny
oddzia³ywania na œrodowisko dla
planowanego przedsiêwziêcia, po-
legaj¹cego na budowie dwóch pawi-
lonów handlowych BRICOMAR-
CHE i INTERMARCHE z niezbêdn¹
infrastruktur¹ przy ul. W³ókienni-
czej w Z³ocieñcu  na dzia³kach nr 40/
54, 40/30, 50/5, 40/7, 34, 40/52 po³o-
¿onych w obrêbie 12 miasta Z³ocie-
niec.

Z treœci¹ postanowienia mo¿na
siê zapoznaæ w Urzêdzie Miejskim w
Z³ocieñcu (w Referacie Gospodarki
Gruntami, Geodezji, Rolnictwa i
Ochrony Œrodowiska przy ul. Wol-
noœci 10,  pok. nr 3),  w godzinach
pracy urzêdu.

Od postanowienia s³u¿y stro-
nom prawo wniesienia za¿alenia do
Samorz¹dowego Kolegium Odwo-
³awczego w Koszalinie za poœrednic-
twem Burmistrza  Z³ocieñca, w termi-
nie 7 dni od dnia dorêczenia,  które
uwa¿a siê  (zgodnie z art. 49 Kpa) za
dokonane, po up³ywie czternastu
dni od dnia publicznego og³oszenia,
tj. do dnia 06.07.2010 r.                  (r)

Bêdzie Brico
i Intermarche

30 czerwca, œroda,
godzina 10.00 przy tzw.
Wolnoœci 6

Sesja Rady
Z³ocieñca
przed
wakacjami

(Z£OCIENIEC). Trzydziestego
czerwca w œrodê ostatnia przed wa-
kacjami sesja Rady Z³ocieñca. Spo-
tkanie w sali widowiskowej przy tzw.
Wolnoœci 6, pocz¹tek godzina 10.00.
Informacja na temat porz¹dku pu-
blicznego – to jeden z punktów ob-
rad. Kolejne – informacja dotycz¹ca
ochrony zdrowia psychicznego i
potrzeby mieszkañców gminy w tym
zakresie. Informacje dotycz¹ce dzia-
³alnoœci stowarzyszeñ na rzecz osób
starszych. Kolejny punkt – stan
dróg na terenie gminy. Potrzeby zmia-
ny organizacji ruchu drogowego i
uporz¹dkowanie kierunków jazdy na
terenie miasta. Uchwa³a w sprawie
utworzenia Stowarzyszenia „Za-
chodniopomorska Sieæ Teleinforma-
tyczna” i inne. U pocz¹tku obrad in-
terpelacje i zapytania radnych oraz
Trybuna Obywatelska.                    (rm)
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Do radnych Rady
Powiatu na pocz¹tku
kwietnia wp³ynê³y
pierwsze sygna³y o tym,
¿e coœ niepokoj¹cego
dzieje siê w Domu
Pomocy Spo³ecznej
w Darskowie. Radni
otrzymali poruszaj¹ce
pismo od pracowników
DPS-u, dotycz¹ce
masowych zwolnieñ
pracowników kuchni,
których dyrektor
pomówi³a o kradzie¿
artyku³ów
¿ywnoœciowych, a tak¿e
o szykanowanie
dyrektora i kierownika.

Ponadto, pracownice skar¿y³y
siê, ¿e dokumentacja jednej z pra-
cownic zosta³a przez kierownic-
two zniszczona oraz zasugero-
wa³y, ¿e dyrektor za pieni¹dze
przeznaczone na wy¿ywienie dla
pensjonariuszy organizuje impre-
zy dla goœci z zewn¹trz. Roz¿aleni
pracownicy poprosili radnych o
wyjaœnienie tej sprawy.

- W dniach 7 - 12 kwietnia ko-
misja powo³ana przez Starostê
Drawskiego dokona³a kontroli w
DPS-ie i przeprowadzi³a rozmo-
wy z pracownicami oraz dyrektor
Eleonor¹ Winiarsk¹. Z protoko³u z
kontroli wynika, ¿e na wypowie-
dzeniu z pracy niektórych osób
uzasadnienie wypowiedzenia jest
zbyt ogólne, brakuje z nim faktów
i przyk³adów. Rozmowy z pra-
cownicami równie¿ okaza³y siê
byæ bardzo subiektywne – z kim
siê nie rozmawia, ka¿dy ma inn¹
wersjê, której siê trzyma. – po-
wiedzia³a na sesji jedna z radnych.
Organizacja imprez za pieni¹dze
przeznaczone na wy¿ywienie dla
pensjonariuszy nie znalaz³a bez-
poœredniego potwierdzenia w
rozmowach przeprowadzonych
przez kontrolerów.

Na ostatniej sesji Rady Powiatu
radni debatowali nad podjêciem
uchwa³y w sprawie zlecenia prze-
prowadzenia kontroli w DPS-ie
przez Komisjê Rewizyjn¹.  Uchwa-
³a ta wzbudzi³a wœród radnych spo-
ro emocji. Pierwszy g³os zabra³
radny Janusz Przyby³a. – Mo¿e
wstrzymajmy siê z t¹ kontrol¹. Nie-
dawno jedna by³a przeprowadzona,

•le siê dzieje w DPS-ie

we wrzeœniu bêdzie kolejna. Teraz
niech zajmuj¹ siê tym odpowiednie
s³u¿by. – Dodajmy, ¿e zwolnione
pracownice kuchni skierowa³y
sprawê do s¹du i czekaj¹ obecnie na
wyjaœnienie, natomiast sprawê
zniszczonej dokumentacji jednej z
pracownic bada z³ocieniecka poli-
cja. - argumentowa³.

Radny Wojciech Chmiel za-
uwa¿y³: - Ja nie jestem pewien,
czy wszystko tam jest w porz¹d-
ku. Poprzednia komisja, z tego
co wiem, nie sprawdza³a doku-
mentów oœrodka. Mo¿e warto
pójœæ i sprawdziæ, czy dokumen-
ty siê zgadzaj¹.

Radna Gra¿yna Kowalska
mia³a nieco odmienne zdanie: - Ja
mam wra¿enie, ¿e s¹ to tylko
anonimy, wielki szum, a tak na-
prawdê nikt nic nie wie. Rozmo-
wy przeprowadzone przez po-
przedni¹ komisjê niewiele wnio-
s³y. Wiêc teraz, jeœli komisja zno-
wu ma przes³uchiwaæ te same
osoby, jaki to mo¿e przynieœæ
sens? Ja w takiej komisji, która w
ten sposób bêdzie badaæ sprawê,
przes³uchuj¹c œwiadków, nie
bêdê uczestniczyæ! Naszym za-
daniem jest sprawdzanie doku-
mentów, a nie przejmowanie roli
prokuratury. – doda³a.

Radny Henryk Czarnota skupi³
siê bardziej na stronie meryto-
rycznej zagadnienia. – Pani Ko-
walska ma sporo racji. W tej sy-
tuacji, gdy spraw¹ zajê³a siê pro-
kuratura, powo³ywanie komisji
przes³uchuj¹cej œwiadków by³o-
by niestosowne. Osobiœcie niepo-
koj¹ mnie te doœæ powa¿ne zarzu-
ty. G³ównym powodem zwolnieñ
by³y nieprawid³owoœci wykryte
w dziale kuchni. Dyrektor Winiar-

ska, choæ przyzna³a, ¿e pierwsze
sygna³y dotar³y do niej kilka mie-
siêcy wczeœniej, nie zrobi³a kom-
pletnie nic, by ustaliæ kto wynosi
jedzenie i czy rzeczywiœcie taka
sytuacja ma miejsce. Organizacja
imprez za pieni¹dze przeznaczone
na wy¿ywienie pensjonariuszy to
doœæ powa¿ne oskar¿enia. – po-
wiedzia³. Radny zauwa¿y³ rów-
nie¿: - Ilekroæ rozpatrujemy jak¹œ
skargê, to ju¿ w pierwszym zda-
niu zak³adamy, ¿e to jest niepraw-
da. A mo¿e warto sprawdziæ, czy
rzeczywiœcie tak jest? Ale tym to
siê chyba zajmie ju¿ prokuratura.
– zakoñczy³.

- Panie przewodnicz¹cy, by-
³em na dwudziestoleciu w DPS-
ie. By³a kawa, napoje i ciastka, ale
nic nie spo¿y³em. Bo siê ba³em
spo¿yæ. – za¿artowa³ radny Cze-
s³aw ¯ukowski. – Zarz¹d na dwu-
dziestolecie przeznaczy³ dla DPS-
u 15 tys. z³. Nie wiem, czy pra-
cownicy przygotowali to za te
pieni¹dze, czy inne, nie wiem. –
Ten ciêty dowcip mia³ na celu
ukazanie mechanizmu ca³ej spra-
wy zwi¹zanej z zamieszaniem
wokó³ kuchni.

Radna Bo¿ena Lemisz mia³a
mieszane odczucia w zwi¹zku ze
spraw¹. – Gdy zapozna³am siê z
materia³ami dotycz¹cymi tej
sprawy, chcia³am podnieœæ rêkê
za przeprowadzeniem kontroli.
Natomiast teraz, w wyniku ca³ej
dyskusji, zaczynam siê w tym
gubiæ. Mo¿e cz³onkowie Komisji
Rewizyjnej maj¹ jakieœ dodatko-
we materia³y, o których my nie
wiemy? Jeœli tak, chêtnie byœmy
siê z nimi zapoznali. Bo na razie
odnoszê wra¿enie, ¿e zbyt ma³o
wiem o tej sprawie, by siê po któ-

Gra¿yna Kowalska: - Nie bêdê braæ udzia³u w takiej komisji! Sprawa
jest w toku, wiêc po co my mamy tam iœæ?

Radny Andrzej Wiœniewski ¿¹da³
wycofania uchwa³y o kontroli z
porz¹dku obrad. Przewodnicz¹cy
Rady Stanis³aw Miko³ajczyk
do tego nie dopuœci³.

rejœ ze stron opowiedzieæ. – po-
wiedzia³a.

- Ja w ogóle zastanawiam siê
nad zasadnoœci¹ powo³ania takiej
komisji. Spraw¹ ju¿ siê zajê³a pro-
kuratura. Czy my jako Rada, Ko-
misja Rewizyjna, mamy takie
uprawnienia, by w tych okolicz-
noœciach przes³uchiwaæ œwiad-
ków? Wydaje mi siê, ¿e nie. – za-
uwa¿y³ radny Andrzej Wiœniew-
ski. – Moim zdaniem b³êdne jest
przed³o¿enie takiej uchwa³y na
sesjê, bo jest to zepchniêcie odpo-
wiedzialnoœci. Przecie¿ Komisja
Rewizyjna to nie policja! – doda³.
Radny zaproponowa³, by prze-
wodnicz¹cy wycofa³ ten projekt
uchwa³y, gdy¿ jest on niezgodny
ze statutem. Przewodnicz¹cy
Stanis³aw Miko³ajczyk uchwa³y
jednak nie wycofa³ i zanim radny
Wiœniewski zd¹¿y³ wystosowaæ
w tej sprawie wniosek formalny,
przewodnicz¹cy rozpocz¹³ g³o-
sowanie, blokuj¹c tym samym
wniosek. Projekt zosta³ jednak
decyzj¹ radnych odrzucony i tym
samym na razie Komisja Rewizyj-
na czekaæ bêdzie na wyjaœnienia
prokuratury w sprawie funkcjo-
nowania kuchni w PDS.

Dyrektor DPS w Darskowie
Eleonora Winiarska dosta³a za-
proszenie na sesjê, by sprawê
wyjaœniæ. Jak powiedzia³a jedna z
radnych, dyrektor siê nie pojawi-
³a, poniewa¿ przygotowuje w³a-
œnie oœrodek dla delegacji z Nie-
miec, która bêdzie w nim goœciæ.
Szkoda, ¿e pani dyrektor z zapro-
szenia nie skorzysta³a, bo byæ
mo¿e uda³o by siê wyjaœniæ wiele
niejasnych kwestii w funkcjono-
waniu Domu Pomocy Spo³ecznej
w Darskowie.           M. Braniecka
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Burmistrz Drawska
Pomorskiego Zbigniew
Ptak

Posiada zasoby pieniê¿ne zgro-
madzone w walucie polskiej na kwo-
tê 34.480 z³, które stanowi¹ wspól-
noœæ ma³¿eñsk¹. Ma 1/2 domu o pow.
64,50 mkw i wartoœci 150.000 z³ oraz
mieszkanie o pow. 37,40 mkw i warto-
œci 180.000 z³, a tak¿e dzia³kê budow-
lan¹ o pow. 2.453,50 mkw i budynek
gospodarczy o pow. 60 mkw, warto-
œci 110.000 z³, które stanowi¹ rów-
nie¿ wspó³w³asnoœæ ma³¿eñsk¹.
Dochód w 2009 r. z tytu³u zatrudnie-
nia wyniós³ 172.779,88 z³, a wspó³-
ma³¿onki – 37.445,36 z³. Posiada rów-
nie¿ samochód osobowy Mercedes
Benz C203 z 2007 r., który stanowi
ma³¿eñsk¹ wspólnoœæ maj¹tkow¹
oraz kredyt mieszkaniowy i hipo-
teczny w kwocie 96.065,30 z³ na za-
kup i remont mieszkania.

Burmistrz wiêcej
od prezydenta

Warto dla porównania dodaæ, ¿e
burmistrz Drawska Pom. zarabia wiê-
cej od prezydenta Szczecina Piotra
Krzystka, który zarobi³ w 2009 roku
152.561 z³.

Zastêpca burmistrza
Marek Tobiszewski

Posiada zasoby pieniê¿ne zgro-
madzone w walucie polskiej na kwo-
tê 68.232,07 z³ oraz œrodki w walucie
obcej – 218,84 USD i 454,95 EURO.
Poza tym posiada obligacje na kwo-
tê 20.000 z³ i fundusz inwestycyjny –
7.000 z³, a wszystko to stanowi
wspólnoœæ ma³¿eñsk¹. Ma mieszka-
nie o pow. 47 mkw i wartoœci 100.000
z³ na zasadzie wspó³dzielczej w³a-
snoœci do lokalu oraz dzia³ki: 0,0497
ha (wspó³w³asnoœæ), 0,359 ha (od-
rêbny maj¹tek) o wartoœci 26.000 z³;
? z 1,050 ha (wspó³w³asnoœæ), 752
mkw (w³asnoœæ) o wartoœci 250.000
z³, co stanowi wspó³w³asnoœæ ma³-
¿eñsk¹. Dochód za 2009 r. ze stosun-
ku pracy wyniós³ 126.169,61 z³, umo-
wy o dzie³o – 3.923 z³, umowy najmu
– 60.988,64 z³, inne – 259 z³, a docho-
dy wspó³ma³¿onki – 67.586,05 z³. Pan
Tobiszwski posiada te¿ dwa samo-
chody osobowe: KIA Sorento z 2007
r. oraz Citroen C3 z 2006 r, które sta-
nowi¹ wspólnoœæ ma³¿eñsk¹.

Oœwiadczenia maj¹tkowe urzêdników Urzêdu Miejskiego
w Drawsku Pomorskim

Skarbnik w Urzêdzie
Miejskim w Drawsku
Pomorskim Jadwiga
Jêdrzejewska-Garbacz

Posiada œrodki pieniê¿ne w
kwocie 100.000 z³ oraz fundusze in-
westycyjne – 31.185 z³, które sta-
nowi¹ odrêbn¹ w³asnoœæ. Ma dom
o pow. 141,1 mkw, wartoœci 180.000
z³, budynek gospodarczy o pow. 39
mkw i wartoœci 20.00 z³ oraz dzia³kê
– 0,7862 ha, wartoœci 30.000 z³, sta-
nowi¹ce wszystko wspó³w³a-
snoœæ ma³¿eñsk¹. Dochód za 2009
r. z tytu³u zatrudnienia wyniós³
125.664 z³, a ma³¿onka pracujacego
w Starostwie Powiatowym w
Drawsku Pomorskim – 63.093,85 z³.

Inspektor w Urzêdzie
Miejskim Urszula
Nowicz

Posiada œrodki pieniê¿ne w
kwocie 169.415,19 z³, lokatê –
50.000 z³ oraz mieszkanie o pow.
53,35 mkw, wartoœci 85.000 z³ (spó³-
dzielcze w³asnoœciowe), które sta-
nowi¹ maj¹tek wspólny. Dochód w
2009 r. z tytu³u zatrudnienia wy-
niós³ 41.886,41 z³, a wspó³ma³¿on-
ka z tytu³u prowadzenia dzia³alno-
œci gospodarczej – 72.225 z³.

Inspektor w Urzêdzie
Miejskim Barbara
Kuchta

Nie posiada ¿adnych œrodków
pieniê¿nych, a mieszkanie o pow.
45,21 mkw ma na zasadzie wynajmu
z TBS. Dochód za 2009 r. z tytu³u
zatrudnienia wyniós³ 56.748,55 z³,
umowy zlecenie – 4.964,52 z³ oraz
inne Ÿród³a – 336 z³.

Sekretarz w Urzêdzie
Miejskim El¿bieta Koba

Nie posiada ¿adnych œrodków
pieniê¿nych, ale jest w³aœcicielk¹
mieszkania o pow. 82,97 mkw i warto-
œci 180.000 z³ stanowi¹cego odrêbny
maj¹tek. Dochód za 2009 r. z tytu³u
zatrudnienia wyniós³ 94.590,04 z³,
dzia³alnoœæ wykonywan¹ osobiœcie
– 15.082,19 z³ oraz inne Ÿród³a – 336

z³. Posiada te¿ samochód osobowy
Citroen C3 z 2009 r. oraz kredyt ROR
na sumê 12.700 z³.

Inspektor w Urzêdzie
Miejskim Alicja Oleksy

Posiada œrodki pieniê¿ne w kwo-
cie 26.000 z³ oraz mieszkanie o pow.
71 mkw i wartoœci 120.000 z³, które
stanowi¹ wspó³w³asnoœæ ma³-
¿eñsk¹. Dochód za 2009 r. z tytu³u
wynagrodzenia wyniós³ 57.581,96 z³,
inne Ÿród³a – 806,03 z³ oraz emerytu-
ra mê¿a – 19.082,82 z³.

Kierownik Referatu
Urbanistyki, Rozwoju
Lokalnego i Gospodarki
Nieruchomoœciami w UM
Adam Zdun

Posiada œrodki pieniê¿ne w kwo-
cie 1.000 z³ oraz dom o pow. 220 mkw
i wartoœci 310.000 z³, które stanowi¹
wspó³w³asnoœæ ma³¿eñsk¹. Ma rów-
nie¿ gospodarstwo rolne (budynek
mieszkalny, stodo³a i budynek gospo-
darczy) o pow. 23 ha i wartoœci 260.000
z³, które stanowi wspó³w³asnoœæ ma³-
¿eñsk¹. Prowadzona jest tam produk-
cja roœlinna  i z tego tytu³u osi¹gn¹³ w
2009 dochód w wysokoœci 4.000 z³.
Dochód z tytu³u wynagrodzenia za
2009 r. wyniós³ wiêc 73.892,48 z³,  umo-
wy o dzie³o – 435,45 z³ oraz inne Ÿród³a
– 336 z³, a renta wspó³ma³¿onki –
3.690,88 z³. Pan Zdun posiada równie¿
samochód osobowy Peugeot z 2002 r.
(wartoœæ 12.000 z³) oraz kredyt na kwo-
tê 12.000 z³.

Inspektor w Urzêdzie
Miejskim Henryka Zyba³a

Posiada œrodki pieniê¿ne na ROR
w kwocie 17,75 z³ oraz wspó³w³asno-
œciowe mieszkanie o pow. 50,5 mkw
i wartoœci 90.000 z³ stanowi¹ce
wspólnoœæ ma³¿eñsk¹. Ma te¿
wspólnoœæ do 262/1000 czêœci dzia³-
ki 352,65 mkw. Dochód za 2009 r. z
tytu³u wynagrodzenia wyniós³
52.378,47 z³, umowy zlecenie –
627,60 z³ oraz inne Ÿród³a – 413 z³, a
dochód mê¿a z tytu³u zatrudnienia –
20.293,51 z³. Pani Zyba³a posiada
równie¿ samochód osobowy Opel
Asta z 1999 r. oraz kredyt na remont
dachu w kwocie 15.000 z³.

Komisja
antyalkoholowa
po zmianach

(DRAWSKO POM.) Burmistrz
Zbigniew Ptak zmieni³ sk³ad Gmin-
nej Komisji Rozwi¹zywania Proble-
mów Alkoholowych.

Obecnie w jej sk³ad wchodz¹:
Monika Chmielecka (przew.),
Mariusz Andruszko, Iwona An-
drzejczak, Ma³gorzata Janda,
Violetta Komorowska, Izabela
Madera, Anna M³ynarczyk i Wi-
told Ratajczak.                            (r)

1. Konsultant telefoniczny- wy-
magane wykszta³cenie œrednie lub
zawodowe, obs³uga komputera, ko-
munikatywnoœæ, dobra dykcja.
Kontakt: Databroker S.A. Anna Kle-
ban tel. 501-397-446 ul. Drawska 13,
78-520 Z³ocieniec

2. Kierowca kat. C+E - wymaga-
ne aktualne prawo jazdy kat. C, E,
œwiadectwo kwalifikacji.  Kontakt:
Us³ugi transportowe i handel Krzysz-
tof Zuba ,78-500 Drawsko Pom. ul.
Spokojna 22, tel. 601-405-981

3. Operator ³adowarki jednona-
czyniowej – wykszta³cenie min. za-
wodowe, wymagany sta¿ pracy 1
lata .  Kontakt : PPUH W.G. Fabich ul.
Starogrodzka 33 , Drawsko Pom. tel.
94-36-345-31

4.Nauczyciel matematyki - wy-
magane wykszta³cenie wy¿sze kie-
runkowe z przygotowaniem peda-
gogicznym. Kontakt: Zespó³ Szkó³
Zawodowych Centrum Kszta³cenia
Praktycznego w Drawsku Pom.  78-
500 Drawsko Pom. ul. Seminaryjna 2,
tel. 94 36-322-25

5. Specjalista ds. kredytów –
wymagany sta¿ pracy 5 lata, wy-
kszta³cenie œrednie – ekonomiczne,
bardzo dobra obs³uga komputera
Kontakt : Firma Finansowo-Us³ugo-
wo-Handlowa ”AVERS” Arkadiusz
Lorenc, 78-320 Po³czyn Zdrój ul.
Grunwaldzka 23  tel. 94 36-633-89,
604-647-035 - Praca w Po³czyn Zdrój

6. Nauczyciel jêzyka polskiego
- wymagane wykszta³cenie wy¿sze
kierunkowe z przygotowaniem pe-
dagogicznym. Kontakt: Zespó³
Szkó³ Ponadgimnazjalnych Nr 2 w
Drawsku Pom. 78-500 Drawsko Pom.
ul. Po³czyñska 7, tel. 94 36-326-42

OFERTY PRACY

Na dzieñ 21.6.2010 r.

Burmistrz Drawska zarabia wiêcej
od prezydenta Szczecina
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(Z£OCIENIEC). W tutejszej
Ochotniczej Stra¿y Po¿arnej jest
odnawiany sukcesywnie tabor jed-
nostek ochrony przeciwpo¿arowej.
Œredni wiek eksploatowanych po-
jazdów wynosi 15 lat. Podana œred-
nia jest znacznie podwy¿szona przez
bêd¹cy na stanie 30-letni pojazd (SH
18) i 23-letni pojazd jednostki OSP
Warni³êg (GBM 2/8). Wzrasta iloœæ
aparatów ochrony dróg oddecho-
wych (ODO), co w znacznym stop-
niu przyczynia siê do poprawy wa-
runków BHP stra¿aków ochotników.
Ka¿da jednostka w KSRG powinna
posiadaæ na swym wyposa¿eniu
sanie lodowe lub deskê lodow¹ –
jednostka OSP Z³ocieniec nie posia-
da jeszcze takiego sprzêtu przydat-
nego do ratownictwa na lodzie.
Zgodnie z za³o¿eniami Strategii Roz-
woju Powiatu Drawskiego, OSP Z³o-
cieniec powinna byæ wyposa¿ona w
sprzêt ratownictwa wodnego. Ta
takiego sprzêtu jeszcze nie posiada.
Prowadzone czynnoœci kontrolno-

Egzekwowanie w³aœciwego stanu hydrantów

Ochotnicza Stra¿ Po¿arna – Z³ocieniec
rozpoznawcze wykazuj¹ bardzo z³y
stan techniczny sieci hydrantowej w
poszczególnych miejscowoœciach
powiatu. St¹d te¿ podczas prowa-
dzonych dzia³añ ratowniczo-gaœni-
czych, wystêpuj¹ du¿e ograniczenia
w poborze wody oraz zachodzi ko-
niecznoœæ jej dowo¿enia z odleg³ych
ujêæ wody. W tym roku trwaj¹ kon-
trole instalacji hydrantowej oraz
egzekwowanie ich w³aœciwego sta-
nu i wydajnoœci na drodze admini-
stracyjno-prawnej. Przeprowadzo-
ne inspekcje gotowoœci operacyjnej
w tym roku, jak i w latach poprzed-
nich wykazuj¹, ¿e w godzinach
przedpo³udniowych wystêpuje de-
ficyt ratowników gotowych do
udzia³u w likwidacji ewentualnych
zdarzeñ. Podjêcie interwencji przez
poszczególne jednostki OSP jest
utrudnione ze wzglêdu na niepe³ne
obsady osobowe pojazdów po¿ar-
niczych.

Naczelnik Wydzia³u Operacyjne-
go st. kpt. mgr in¿. Pawe³ Dymecki

(Z£OCIENIEC). Gmina Z³ocie-
niec z³o¿y³a wniosek w odpowiedzi
na konkurs w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Woje-
wództwa Zachodniopolskiego. Te-
matem zg³oszenia – Zapobieganie i
ograniczenie skutków zagro¿eñ na-
turalnych oraz przeciwdzia³anie po-
wa¿nym awariom na terenie gminy
Z³ocieniec. Wniosek zosta³ ocenio-
ny pozytywnie pod k¹tem spe³nienia
kryteriów formalnych i zosta³ skiero-
wany do kolejnego etapu oceny
wniosków. Wartoœæ projektu 1 991
655 z³otych. Dofinansowanie z UE
1.692.906 z³otych.

Najbardziej prawdopodobnymi i
najgroŸniejszymi zdarzeniami na na-
szym terenie mog¹ byæ: (1) Anomalie
pogodowe /gwa³towne wichury,
d³ugotrwa³e i ulewne deszcze/ po-
woduj¹ce uszkodzenia linii energe-
tycznych, wywroty drzew i blokowa-
nie dróg, miejscowe podtopienia
upraw i uszkodzenia budynków. (2)
Zagro¿enia po¿arowe budynków
mieszkalnych i kompleksów leœnych
– wynikaj¹ce z okresu d³ugotrwa³ej

W Z³ocieñcu przeciwko zagro¿eniom

Po pieni¹dze na
zagro¿enia do Unii
Europejskiej

suszy. (3) Zatrucia pokarmowe
szczególnie w okresie letnim – mog¹
mieæ charakter masowy. (4) Uszko-
dzenia linii energetycznych, obiek-
tów budowlanych mog¹cych w po-
wa¿ny sposób dezorganizowaæ
¿ycie publiczne (5) Zagro¿enie ra-
diologiczne – bliskoœæ elektrowni
j¹drowych (Niemcy, Dania) (6) Za-
gro¿enia chemiczno – ekologiczne
na obszarach przyleg³ych do drogi
krajowej nr 20 oraz linii kolejowej
Stargard Szczeciñski – Szczecinek,
po których s¹ przewo¿one materia³y
niebezpieczne.                              (pl.)

(Z£OCIENIEC). W codziennej
pracy policjanci rozró¿niaj¹ wiele
kategorii przestêpstw. Tu podamy
te, w których w porównaniu z rokiem
2008, w roku kolejnym nast¹pi³ spa-
dek iloœci odnotowañ. Dalej podamy
te, w których nast¹pi³ wzrost.

SPADEK. (1) Kradzie¿ mienia – z
62 na 36 (2) Rozbój – z 7 na 5. (3)
Uszkodzenie cia³a – z 13 na 4. (4)
Bójka lub pobicie – z 2 na 0. (5) Prze-
stêpstwa narkotykowe – z 13 na 8. (6)
NietrzeŸwi kieruj¹cy – z 124 na 123.
(7) Przeciwko funkcjonariuszom – z
5 na 3.

WZROST. (1) Kradzie¿ z w³ama-
niem – z 8 na 36. (2) Kradzie¿ samo-
chodu – z 2 na 3. (3) Uszkodzenie lub
zniszczenie mienia – z 27 na 29. (4)
Oszustwo kryminalne – z 4 na 22 (5)
Fa³szerstwo – z 2 na 8. (6) Krótko-

Praca Policji w statystyce

Trzy razy wiêcej
wypadków drogowych

trwa³y zabór pojazdu – z 1 na 2. (7)
Wypadki drogowe – z 4 na 13.

Z powy¿szego zestawienia wy-
nika, bior¹c pod uwagê iloœci spad-
ków i wzrostów w wybranych kate-
goriach zdarzeñ, ¿e utrzymuj¹ siê
one na podobnym poziomie. Wzrost
iloœci pope³nianych przestêpstw
nast¹pi³ w przypadku  kradzie¿y z
w³amaniem, uszkodzeñ i zniszczeñ
mienia, fa³szerstw, wypadków dro-
gowych.

Optymizmem napawa fakt, ¿e w
tych w³aœnie kategoriach prze-
stêpstw nast¹pi³ tak¿e wzrost wy-
krywalnoœci ich sprawców. Zazna-
czyæ tak¿e nale¿y, ze spadek iloœci
przestêpstw kradzie¿y mienia czy te¿
przestêpstw narkotykowych w du-
¿ej mierze zawdziêczaæ nale¿y prawi-
d³owemu dzia³aniu s³u¿b.              (ok)

(Z£OCIENIEC). Nie ma spacero-
wiczów nad Drawa. Zi¹b, deszcze,
wiatrzyska. Czas wiêc na uzupe³nie-

Póki nie ma jeszcze spacerowiczów, turystów

Pomost nad Draw¹
do malutkiego remontu

nie ¿erdek brakuj¹cych w drewnia-
nym pomoœcie nad rzek¹. Robi siê
ju¿ niebezpiecznie. (N)
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Og³oszenie mo¿na nadaæ emailem: wppp1@wp.pl
(wp³ata na konto)

PKO BP Oddzia³ 1 w £obzie
72 1020 2847 0000 1502 0067 0927

NIERUCHOMOŒCI

US£UGI

MIESZKANIA
Powiat ³obeski Powiat ³obeski

Sprzedam mieszkanie w £obzie, 2
pokoje, I piêtro, ogrzewanie c.o..
Tel. 781 785 421

Sprzedam lub wynajmê mieszka-
nie w³asnoœciowe w £obzie ul.
H.Sawickiej 4 pokojowe. Tel. 91
3976234, 500 155 654.

Odnajmê kawalerkê w centrum
£obza. Tel. 796 946 749

Sprzedam lub wynajmê mieszka-
nie w Wêgorzynie przy ul. Koperni-
ka pow. 64 mkw., 3 pokoje, I piêtro,
umeblowane. Tel. 91 3971742

Sprzedam mieszkanie w £obzie 4-
pokojowe. Tel. 91 3975088.

Powiat ³obeski

Sprzedam dom jednorodzinny w
Dorowie, pow. dzia³ki 2700 mkw.,
czêœæ mieszkalna 85 mkw., dwa
budynki gospodarcze 118 mkw. i 71
mkw. Cena 205 tys. z³. Tel. 663 036
912, 665 497 211.

Sprzedam dom wolno stoj¹cy,
dzia³ka 342 mkw. i budynki gospo-
darcze w £obzie, 180.000 z³ do ne-
gocjacji. Tel. 91 39774530 lub 607
442 135.

Sprzedam w £obzie dzia³ki pod bu-
dowê, atrakcyjne po³o¿enie przy
ulicy Bema przy drodze na P³oty. Tel.
604 189 952

Sprzedam 5 hektarów w Radowie
Ma³ym . Tel. 660 969 785

Resko, sprzedam parter domu piê-
trowego, 85 kmw., dzia³ka 838
mkw., 3 pokoje, cena 160.000 z³.
Tel. 888 169 572.

Sprzedam nieruchomoœæ zabudo-
wan¹ w Gardzinie na dzia³ce 0,7h
zabudowan¹ bud. mieszkalnym i
gosp. praz s³upami drewnianymi.
Uzbrojenie woda i pr¹d. Cena 160
tys. z³ do negocjacji tel. 606 634 249

Tanie meble KA-MAR. Du¿y wybór
mebli u¿ywanych. Zapraszamy do
sklepu £obez ul. Bema ( by³y plac
POM). Tel. 885 310 483.

Sprzedam wytwórniê dachówek
cementowych: maszyny, urz¹dze-
nia, technologia, atest, rynki zbytu i
zaopatrzenia. Mo¿liwoœæ wprowa-
dzenia w produkcjê. Cena do nego-
cjacji. Tel. 604 105 423, 602 580
653.

Przyjmê na praktyki uczniów w za-
wodzie fryzjera oraz w zawodzie
kosmetyczki. Nauka pod opiek¹
mistrza i kosmetologa. Tel. 693 070
843

Wózek trzyczêœciowy firmy TAKO -
450 z³ sprzedam. Tel. 508 591 529.

Otwarto sklep prozdrowotny
TOTU GAMA w £obzie, ul. Przed-
miejska 11. Oferujemy artyku³y
prozdrowotne, us³ugi œwiecenia i
konchowania uszu. Tel. 91
3974273

Korepetycje matematyka. Tel. 504
389 130.

Kupiê przyczepê 3,5 tonow¹. Mo¿e
byæ do remontu. Tel. 516 921 453

Region
Wideofilmowanie. Tel. 605 732
267.

T³umacz przysiêg³y jêzyka nie-
mieckiego: £obez, ul. Warcis³a-
wa 2 (Os. Ksi¹¿¹t Pomorskich).
Tel. 091 397 59 24, 505 972 167.

Videofilmowanie, fotografia. Tel.
505 747 377

Us³ugi elektryczne Chlebicki S³a-
womir tel. 606 824 461.

Powiat gryficki

Region
T³umacz  przysiêg³y j. francuskiego.
Ko³obrzeg. Tel. 094 3521058 , 694
667 941.

GARA¯E BLASZANE OCYNKO-
WANE – PRODUCENT. Tel. 059
8334312, 798 710 329, 698 230
205. F.T. Wróbel Przechlewo.
www.blaszanygaraz.pl

PRACA

Powiat ³obeski
Us³ugi kamieniarskie Mielno gm.
Wêgorzyno. Tel. 666-233-678

Zespó³ muzyczny na wesela KRISS
BAND. Tel. 663 972 683.

Rzuæ palenie – wystarczy 1 zabieg:
nerwice, depresje, alergie, nadwa-
ga. Gabinet Œwidwin, tel. 880 400
739.

Monta¿, serwis anten naziemnych i
satelitarnych, cyfrowych, domofo-
ny, wideodomofony, kamery z zapi-
sem cyfrowym, alarmy. Tel. 518 273
864.

Powiat œwidwiñski

ROLNICTWO

Powiat œwidwiñski
Sprzedam dzia³kê pod zabudowê
gara¿em szeregowym na dzia³ce nr
233/27 przy ul. Kombatantów Pol-
skich w Œwidwinie. Tel. 94 3651394

Sprzedam dzia³ki budowlane w
Œwidwinie 10- cio arowe. Tel. 794
376 821

Wydzier¿awiê gara¿ w Œwidwinie
przy ul. Podgórnej. Tel. 94 3652769

Sprzedam lub wynajmê dom,
£obez ul. Przechodnia 5. Tel.
609 366 010.

Powiat ³obeski

Powiat drawski

Poszukujê pilnie mieszkania do
wynajêcia na terenie P³ot lub Gry-
fic. Tel. 691 826 178.

Powiat gryficki

Marketing  : Jesteœ komunikatiwny,
potrafisz pracowaæ samodzielny ?
Szukam konsultanta do utzrymaniu
kontaktu z sta³ymi klientami jak do
pozyskania nowych.  Wymagania:
min. œrednie wykszta³czenie, ob-
sluga komputera, prawo jazdy.
Kontakt: Primex sp. z o.o., S. Voel-
ker, tel. 694476882. Z³ocieniec
www.primex.pl
voelker@primex.pl

PRACA

Powiat drawski
Sprzedam, wydzier¿awiê lub wniosê
do spó³ki nieruchomoœæ. Dzia³ka
7800 mkw., budynki 700 mkw, w tym
mieszkanie 180 mkw. ogrodzone.
Wszystkie media, w³asna trafo stacja,
500 m od drogi 148 Drawsko Pom. -
£obez. Cena 800 tys. z³, raty roczne. Tel.
604 105 423, 602 580 653.

Przyjmê do pracy fryzjerów oraz
kosmetyczki z doœwiadczeniem,
lub bez doœwiadczenia, w zawo-
dzie. Praca pod opiek¹ mistrza.
Gwarantujê szkolenia i ci¹g³y roz-
wój w zawodzie. Tel. 693 070 843

Kupiê grunty rolne. Tel. 669 672
355.

Sprzedam: 1)prasê roluj¹c¹ WE-
LGER stan dobry; 2)prasê roluj¹c¹
NEWHOLAND stan dobry; 3)kom-
bajn  zbo¿owy VOLVO 830 z siecz-
karni¹ stan dobry; 4)kombajn
MASY FERGUSON z sieczkarni¹.
Tel. 660 010 540.

Region

Sprzedam 1/2 domu w centrum No-
wogardu. Dom przy ul. Luboszan 2
w centrum Nowogardu, 50 m do je-
ziora, stare budownictwo. Budynek
2 rodzinny, ogrodzony, 2 pomiesz-
czenia gospodarcze + ogródek.
Parter o powierzchni 37 mkw. - 2
pokoje, kuchnia, ³lazienka + pod-
dasze do adaptacji o powierzchni
ok. 30 mkw. Cena 120.000 z³ do ne-
gocjacji. Tel. 790 856 019 lub 793
549 551, email: krosden@wp.pl

Region

WIZYTÓWKI
- PROJEKTY - WYKONANIE -

TANIO

tel. 504 042 532

INNE

Zgubi³am legitymacjê
z Politechniki
Koszaliñskiej nr
76441. Proszê o
kontakt: 669 562 794

Z³ocieniec

Og³oszenia drobne
i reklamy mo¿na
sk³adaæ w redakcji
w Z³ocieñcu przy
ul. Boh. Warszawy 19/7
(obok biura PSS
Spo³em).
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(Z£OCIENIEC). Od zawsze
w³aœciwie wiele tutejszych dru-
ków urzêdowych rozpoczyna siê
od klasycznego ju¿ zaklêcia: „Po-
³o¿enie geograficzne gminy Z³o-
cieniec mo¿e byæ du¿¹ szans¹ dla
jej rozwoju.

 Jednym z warunków tego roz-
woju jest poprawa dostêpnoœci ko-
munikacyjnej.  Itd., itp. Tymczasem
prawdziwe ¿ycie turystyczne kwit³o
tu za Peerel. Kolonie (tak¿e w szko-
³ach), obozy, oœrodki wypoczynko-
we. Przyznajmy, ¿e III RP jakoœ zupe³-
nie zapomnia³a o wypoczynku dzieci
na przyk³ad. Ale, nie tylko dzieci.
Niegdysiejsi kandydaci na prezy-
denta RP, którzy chcieli zmian w jej
akcie za³o¿ycielskim, Okr¹g³ym Sto-
le, otrzymali poparcie œladowe. Pola-
cy ju¿ przywykli do nowego „nowe-
go”, którego symbolem nasza nie-

W kó³ko Macieju – obwodnica w Z³ocieñcu

III RP bez dzieciêcych
kolonii letnich

obecnoœæ w fina³ach pi³karskich mi-
strzostw œwiata i ostatnio pora¿ka z
Hiszpani¹ a¿ 0 do 6.

A có¿ takiego nowego w spra-
wach naszych dróg, w aspekcie i
turystyki, obecnie postuluje siê ze
Z³ocieñca. Ci¹gle odgrzewany ko-
tlet, krajowa dwudziestka, cyt.  (1)
Aktualna droga krajowa nr 20 Star-
gard Szczeciñski – Gdañsk winna
byæ drog¹ szybkiego ruchu z ominiê-
ciem w mo¿liwym zakresie zabudo-
wy centralnej miasta Z³ocieñca (ob-
wodnica). (2) Droga powiatowa nr
P1962Z na odcinku krzy¿ówka
Ostrowice/Po³czyn Zdrój i droga
powiatowa nr P1985Z Z³ocieniec –
Wierzchowo – Kalisz Pomorski win-
ny posiadaæ kategorie drogi powia-
towej, poniewa¿ tak¹ funkcjê pe³ni¹.
(3) Koniecznoœæ poprawy stanu
technicznego dróg gminnych i po-

(Z£OCIENIEC). Dwie potê¿ne
poniemieckie wie¿e góruj¹ nad Bu-
dowem, osiedlem wojskowym i miej-
scem naszej jednostki wojska. S¹
bardzo dobrze widoczne z Osiedla
Czaplineckiego, szczególnie z pod
koœcio³a œwiêtej Jadwigi Królowej.
Tu teraz na ukoñczeniu przejœcie
przez ulicê, a w³aœciwe to budowa
kawa³ka chodniczka ³¹cz¹cego
przejœcie z pasmem dla pieszych ju¿
po drugiej stronie ulicy. Tu¿ obok,
na wysokoœci Czaplineckiej 16, zruj-
nowany kawa³ek jezdni zwanej
drog¹ krajow¹ numer dwadzieœcia.
By by³o jeszcze niebezpieczniej, nad
jezdniê dobrych kilka centymetrów
wystaje kratka œciekowa. Dla rowe-
rzystów to zabójstwo. Mierzymy
odleg³oœæ od krawê¿nika do pierw-
szej linii ci¹g³ej na jezdni. Jedenaœcie
stóp. Malutko. Gdzie na tej szeroko-
œci jest miejsce dla rowerzysty, nie
sposób dociec. Wniosek – jest tu
wyj¹tkowo niebezpiecznie nie tylko
dla rowerzystów.

Niemcy na d³ugo przed wojn¹
potrafili w dzisiejszym Budowie po-
stawiæ do dzisiaj nad wszystkim
goruj¹ce  wie¿e, Polacy w nowym ju¿
wieku nie potrafi¹ po³o¿yæ normal-
nej jezdni. A do tego tak zwana
dwudziestka krajowa, jakby na po-
œmiewisko jakieœ.

Tu¿ obok nowego koœcio³a wy-
rastaj¹ nowiutkie wille. Ludzi staæ na
nowe siedliska, i to ca³kiem, ca³kiem,
a pañstwa do tej pory nie staæ na
coœ, co siê nazywa drog¹ krajow¹.

Nie by³oby tej notatki, gdyby nie
nastêpuj¹ca obserwacja. Rowerzy-
œci na dwudziestce poczynaj¹ jeŸ-
dziæ chodnikami. - Nie sposób je-
chaæ jezdni¹ – mówi¹ bez ¿enady i
jad¹ sobie dalej. Nie tylko m³odzie¿,
ale i doroœli. Szczególnie panie, bar-

OjczyŸniana „dwudziestka” (Czaplinecka) ca³kowicie do kitu

Rowerzyœci z jezdni uciekaj¹
na chodniki. Oby piesi nie odwrotnie!

dziej widaæ bojaŸliwe. W poniedzia-
³ek przed po³udniem tylko w przeci¹-
gu piêciu minut doros³ych rowerzy-
stów na chodnikach przy dwudzie-
stce zauwa¿yliœmy dwoje. Po dwóch
stronach ojczyŸnianej dwudziestki.
Zamieniliœmy „w locie” po kilka
s³ów. Wynika z rozmowy: tu jezdnia
nie dla rowerzystów. Uciekamy z niej
na chodniki. Dziury, kratki œciekowe,
pobocze w ruinie. - Tyle urywanych
zdañ.

Na koniec znaleŸliœmy rowerzy-
stê odpoczywaj¹cego, widaæ by³o,

po jakichœ mocniejszych wra¿eniach
na jezdni. Rower oddycha³ oparty o
³aweczkê. JeŸdziec na dwudziestce
prze¿y³ lokomocyjny koszmar, a te-
raz zbiera³ siê do kupy po wydarze-
niu. - Ta dwudziestka, to skandal
ogólnopolski – us³yszeliœmy. Kto
wreszcie, wreszcie?(!!!) pomo¿e
mieszkañcom miasta w uczynieniu z
tego traktu ulicy, która bêdzie bez-
pieczna wszystkim?

Tymczasem przestrzegamy: na
Czaplineckiej coraz czêœciej ludzie
rowerami je¿d¿¹ po chodnikach, bo

na jezdni nie tylko nie ma dla nich
miejsca, ale i jest wyj¹tkowo ju¿ nie-
bezpiecznie. W opisywanych tu piê-
ciu minutach jezdniê przemierzy³y
przynajmniej dwa samochody tak
zwanych s³u¿b porz¹dkowych.
Przed nimi te¿ rowerzyœci uciekli
sobie na chodnik. Po stanie tej jezd-
ni, z poniemieckimi wie¿ami w tle,
widaæ, jak wiele cywilizacyjnego
czasu straciliœmy od czasu nie dla
nas zwyciêskiej wojny! A póŸniej
innej okupacji.

Tadeusz Nosel

wiatowych ³¹cz¹cych Z³ocieniec ze
wszystkimi miejscowoœciami uzna-
nymi za turystyczne w naszym regio-
nie (4) Rozbudowa sieci œcie¿ek ro-
werowych dla zapewnienia komuni-
kacji turystom na terenie gminy i
s¹siednich gmin. (5) Budowa na te-
renie gminy niezbêdnej iloœci par-
kingów oraz innych obiektów u³a-
twiaj¹cych ruch drogowy.

A przy okazji: czy naszej gminy
nie staæ na odkupienie od obecnych
w³aœcicieli niegdysiejszych na-
szych oœrodków wypoczynkowych
innym przekazanych Planem Balce-
rowicza i na zasadzie akcjonariatu
pracowniczego przekazanie ich na
przyk³ad OSiRowi. Chyba tylko tak
na powrót bêdzie mo¿na tu odnowiæ
wypoczynkowy charakter naszych
terenów. Bo zosta³ do szczêtu przez
„nowe” jakby pozapominany. Setki
tysiêcy dzieci w Polsce tylko cze-
kaj¹, by przyje¿d¿aæ tu na kolonie,
tylko, ¿e III RP im to uniemo¿liwia
bior¹c wszystko sobie. A obwodni-
ca – gdyby nie pi³karskie mistrzo-
stwa Europy w pi³ce u nas i na Ukra-
inie... by³aby obwodnica. Ale, nie
jest to takie pewne.                     (N)
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Wierzchowo. Mieszkañcy
Wierzchowa dziêki wspania³ej po-
stawie zawodników WSU Wierzcho-
wo goœcili w miniony weekend naj-
lepszych szeœæ dru¿yn w Polsce w
kategorii m³odzików, które rozegra-
³y miêdzy sob¹ mecze o wy³onienie
najlepszej dru¿yny w kraju.

Droga do Fina³ów nie jest ³atwa.
Rozgrywanych jest 10 turniejów Grand
Prix na podstawie których ustalana jest
punktacja. Aby zespó³ by³ klasyfiko-
wany musi wzi¹æ udzia³ w minimum
czterech turniejach. Po zakoñczeniu
Grand Prix szeœæ najlepszych dru¿yn
rozgrywa systemem ka¿dy z ka¿dym
Fina³ Mistrzostw Polski. Do Wierz-
chowa zjecha³y nastêpuj¹ce dru¿yny:
Górale Nowy Targ, Wiatr Ludzmierz (
ma³opolskie ), SP 73 Warszawa ( mazo-
wieckie ), Spartakus Sicienko ( pomor-
skie ), Fenomen Babimost ( wielkopol-
skie ). Gospodarzem i reprezentantem
województwa zachodniopomorskiego
by³a dru¿yna WSU Wierzchowo - ubie-
g³oroczni wicemistrzowie Polski. Dla
gospodarzy fina³ mia³ kilka odcieni, od
euforii po zw¹tpienie i na koniec wy-
buch radoœci! Nie zawiedli swoich tre-
nerów, rodziców, bliskich oraz kolegów
i kole¿anki z klubu. Do lepszej gry
motywowa³y ich nap³ywaj¹ce wiado-
moœci z Gdyni, gdzie w tym samym
czasie juniorki m³odsze walczy³y w
Finale B Mistrzostw Polski Juniorek
M³odszych. Ch³opcy z Wierzchowa
zajêli 3 miejsce i zdobyli br¹zowe meda-
le! Drugi sezon z rzêdu medal Mi-
strzostw Polski wêdruje do Wierzcho-
wa! Wspania³e osi¹gniêcie. Fina³y
otworzy³a Pani Dyrektor Szko³y Pod-
stawowej w Wierzchowie Joanna Skra-
ba - Œliwka. Uroczystoœæ zamkniêcia w
obecnoœci Dyrekcji Szko³y Podstawo-
wej w Wierzchowie uœwietni³ cz³onek
Zarz¹du Polskiego Zwi¹zku Unihokeja
Krzysztof Zawadzki. Pani Dyrektor
przyzna³a siê, ¿e przy dekorowaniu
swoich uczniów medalami z takiej im-
prezy, do tego odbywaj¹cej siê w
Wierzchowie poczu³a ogromn¹ dumê.

Imprezê wspar³y organizacyjnie
sprawdzeni przyjaciele WSU Wierz-
chowo, którym organizatorzy sk³adaj¹
serdeczne podziêkowania!

Wyniki rozegranych spotkañ:
WSU Wierzchowo - Wiatr Ludz-

mierz 1-0 ( 0-0, 0-0, 1-0 )
Fenomen Babimost - Spartakus Si-

cienko 6-2 ( 1-1,3-1,2-0 )
Górale Nowy Targ - SP 73 Warsza-

wa 5-3 ( 1-1,2-0,2-2 )
Fenomen Babimost - Wiatr LudŸ-

mierz 5-0 ( 5-0,0-0,0-0 )
SP 73 Warszawa - WSU Wierzcho-

wo 3-8 ( 3-3,0-2,0-3 )
Spartakus Sicienko - Górale Nowy

Targ 2-0 ( 1-0,0-0,1-0 )
SP 73 Warszawa - Fenomen Babi-

most 3-3 ( 2-0,0-2,1-1 )
Spartakus Sicienko - Wiatr LudŸ-

mierz 3-0 (2-0,1-0,0-0)
Górale Nowy Targ - WSU Wierz-

chowo 5-1 (2-0,1-0,2-1)

Spartakus Sicienko - SP 73 Warsza-
wa 2-4 (1-1,0-0,1-3)

WSU Wierzchowo - Fenomen Babi-
most 2-6 (0-0,1-3,1-3)

Wiatr LudŸmierz - Górale Nowy
Targ 2-4 ( 0-2,2-1,0-1)

WSU Wierzchowo - Spartakus Si-
cienko 3-0 ( 0-0,3-0,0-0)

Wiatr LudŸmierz - SP 73 Warszawa
2-0 (1-0,0-0,1-0)

Górale Nowy Targ - Fenomen Babi-
most 2-4 (0-1,1-0,1-3)

Kolejnoœæ koñcowa: 1. Fenomen
Babimost - Mistrz Polski 2009/2010. 2.
Górale Nowy Targ. 3. WSU Wierzcho-
wo 4. Spartakus Sicienko 5. SP 73 War-
szawa 6. Wiatr LudŸmierz.

Piotr Augustyniak (trener): - To
nasz ogromny sukces! Wspólnie z ro-
dzicem Ryszardem Brzoz¹ motywo-
waliœmy ch³opaków do jak najlepszej
gry. Br¹zowym medalem sprawili mi
najpiêkniejszy prezent w dniu moich
urodzin. Radoœæ z gry swoich pociech
mieli tak¿e licznie dopinguj¹cy nas ro-
dzice. Wa¿ne ,¿e jako gospodarz wal-
czyliœmy do koñca. Po br¹zowym me-
dalu m³odziczek mamy br¹z m³odzi-
ków. Nie tylko kobiety lubi¹ br¹z -
doda³ ze œmiechem opiekun WSU
Wierzchowo.

Sk³ad: Konrad Brzoza, Maciej Bo-
giñ, Filip Augustyniak, Maciej Rêbeliñ-
ski, Piotr £aba, Szymon Sz³apak, Rado-

Fina³ Mistrzostw Polski w Wierzchowie

Gdynia. Równolegle z Fina³ami
Mistrzostw Polski M³odzików, któ-
re trwa³y w Wierzchowie, juniorki
m³odsze WSU rozgrywa³y Fina³y B
w Gdyni (walka o miejsca 7-10 ).

Nasze zawodniczki spisa³y siê
bardzo dobrze i ostatecznie wygra³y
ten turniej co da³o im 7 miejsce w
Polsce. Udzia³ dziewcz¹t by³ mo¿liwy
dziêki pomocy rodziców oraz star-
szych zawodników wierzchowskie-
go klubu. Wyniki:

WSU Wierzchowo - Mokotów
Warszawa 5:2

WSU Wierzchowo - Energa
Olimpia Gdañsk 0:8

s³aw Sadowski, Kacper Matuszewski,
Norbert Sekulski, Dominik I³owski, Da-
wid Bia³ecki.

Najlepsza szóstka turnieju: bram-
karz - Konrad Brzoza (WSU Wierzcho-
wo), lewy obroñca Micha³ Kozubal
(Fenomen Babimost), prawy obroñca
Rafa³ Jasiñski (SP 73 Warszawa) - cen-
ter Piotr JóŸwiak (Spartakus Sicienko)
- lewy atakuj¹cy Gracja Stefañski (Fe-
nomen Babimost), prawy atakuj¹cy
Aleksander Hamad (Górale N. Targ).

Najlepszy zawodnik w punktacji
kanadyjskiej: Wojciech Malajka ( Babi-
most). Najskuteczniejszy zawodnik
Piotr £aba (Wierzchowo), Jakub Kor-
czak (Nowy Targ).                           (o)

Juniorki M³odsze WSU Wierzchowo wygra³y
Fina³y B Mistrzostw Polski! (7 miejsce w kraju)

WSU Wierzchowo - O¿arów
Mazowiecki 6:2

Kolejnoœæ koncowa: 1. WSU
Wierzchowo 2. Energa Olimpia
Gdañsk.3 Mokotów Warszawa 4.
O¿arów Mazowiecki

Sk³ad: Weronika Matacz, San-
dra Wadas, Katarzyna Czerepaniak,
Paulina Grzelak, Sylwia Olczak, Ka-
rolina Rogala, Katarzyna Jakóbczak,
Karolina Kobak, Janina Chilla, Ber-
nadetta Wilmañska, Dominika Wa-
silczyk, Michalina Karpa, Magdale-
na Lubas. Trener: Jacek Ka³andyk.

Piotr Augustyniak: - Juniorki ³ad-
nie zakoñczy³y sezon. Siódme miej-

sce jest naszym sukcesem. Od pó³fi-
na³ów dziewczêta gra³y beze mnie,
gdyz opiekowa³em siê kadr¹. Dziê-
kujê im za wspania³¹ postawê ca³o-
sezonow¹, poniewa¿ oprócz grania,
na ich barkach spoczywa³ trud orga-
nizacyjny imprez, które odbywa³y
siê w Wierzchowie. Zawodniczki
pokaza³y, ze tworz¹ zgrany i fajny
kolektyw, który odnosi tak¿e sukce-
sy sportowe. Dziêkujê równie¿ Jac-
kowi Ka³andykowi (obecnie leczy
kontuzjê barku), naszemu zawodni-
kowi, ¿e w tym trudnym dla spor-
towca okresie pomóg³ naszym m³o-
dym zawodniczkom.                      (o)

M³odzicy WSU br¹zowymi medalistami Polski!!!
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Pi³ka no¿na – IV liga

Wyniki 29. kolejki i tabela: Piast
Chociwel – Drawa Drawsko Pomor-
skie 0:2, Gwardia Koszalin – Leœnik
Rossa Manowo 3:0, Vineta Wolin –
Gryf Kamieñ Pomorski 0:0, Victoria
Przec³aw – Sarmata Dobra Nowo-
gardzka 2:3, Stal Szczecin – Ina Go-
leniów 0:2, Hutnik Szczecin – Pogoñ
Barlinek 3:5, Wybrze¿e Rewalskie
Rewal – Sokó³ Pyrzyce 3:0, Piast
Drzonowo – S³awa S³awno 3:3.

1 Pogoñ 29   73   79:19
2 Gwardia 29   68   67:19
3 Gryf 29   65   92:25
4 Hutnik 29   55   60:37
5 Ina 29   54   61:29
6 Sarmata 30   46   68:51
7 Vineta 29   44   51:39
8 Leœnik Rossa 29   38   33:32
9 Drawa 30   37   43:47
10 Wybrze¿e 29   37   40:48
11 Victoria 30   35   41:46
12 Piast Ch. 29   30   40:53
13 Stal 29   27   35:59
14 S³awa 29   26   38:80
15 Sokó³ 30   16   28:87
16 Piast D. 29    8   23:12

Pi³ka no¿na – liga
okrêgowa po³udnie

Wyniki ostatniej kolejki rozgry-
wek (26) i tabela: Olimp Z³ocieniec –
Hubertus Bia³y Bór 4:0 (1:0), Korona
Cz³opa – B³onie Barwice 1:1, Drawa
II Drawsko Pomorskie – Zawisza
Grzmi¹ca 3:5, Grom Gi¿yno – Spójnia
Œwidwin 4:1, Lech II Czaplinek – B³ê-
kitni Gonne ma³e 2:3, Calissia Kalisz
Pomorski – Drzewiarz Œwierczyna
1:2, Jednoœæ Mauxion Tuczno – Pio-
nier 95 Borne Sulinowo 1:3.

1 B³onie 26   54   63:26
2 Olimp 26   53   69:32
3 Zawisza 26   42   56:41
4 Pionier 26   45   69:52
5 Grom 26   45   56:56
6 Hubertus 26   41   53:46
7 Drzewiarz 26   37   50:56
8 Drawa II 26   35   65:55
9 Korona 26   34   51:53
10 Jednoœæ 26   33   47:49
11 Calissia 26   31   40:49
12 Lech II 26   28   49:53
13 Spójnia 26   24   37:60
14 B³êkitni 26   11   30:106
Uwaga: 26 czerwca. Przy tej sa-

mej iloœci punktów o kolejnoœci de-
cyduje wynik bezpoœrednio roze-
granych spotkañ.

(Z£OCIENIEC). Futboliœci Olim-
pu Z³ocieniec w sobotê po po³udniu
rozegrali ostatnie spotkanie w lidze
okrêgowej po³udnie. Przeciwnikiem
by³ Hubertus Bia³y Bór, który ty-
dzieñ temu nie dojecha³ do Kalisza
Pomorskiego na spotkanie z tamtej-
sza Calissi¹. Pytani o powody nie-
obecnoœci w Kaliszu pi³karze z Bia³e-
go Boru powiedzieli: - Przyznajemy,
nie mieliœmy ludzi do gry w tym dniu.
Po prostu nie by³o sk³adu. -

Olimp przed tym spotkaniem by³
ju¿ w pi¹tej lidze. Mimo to z³ocienia-
nie do meczu przyst¹pili nad wyraz
skoncentrowani, pe³nym sk³adem,
te¿ i na ³awce rezerwowych. Nie by³o
tylko £ukasza Kaczmarka lecz¹cego
przewlek³¹ kontuzjê. Do przerwy
by³o jeden do zera dla miejscowych.

Po przerwie na murawie zobaczy-
liœmy wchodz¹cych z ³awki Duszê,
Wojciechowskiego i Miko³ajczyka.
Tempo gry zosta³o znacznie wzmoc-
nione, na bramkê Hubertusa ci¹gnê-
³y akcje jedna za drug¹. Mecz Olimp
bez trudu wygra³ a¿ cztery do zera,
tym wynikiem opuszczaj¹c szeregi
ligi okrêgowej po³udnie i powracaj¹c
do pi¹tej ligi. Gratulujemy.

Olimp Z³ocieniec – Hubertus Bia³y Bór 4:0 (1:0)

Olimpie, Olimpie nasz!!!
Witaj pi¹ta ligo!

Trener Jan Kêpa: - Awans do pi¹-
tej ligi to wynik nie tylko pracy, ale i
dyscypliny. Nie zdarzy³o siê tak od
pocz¹tku mojej pracy w Olimpie, a
jest tego ju¿ osiem miesiêcy, by jaki-
kolwiek trening siê nie odby³ choæ-
by za przyczyn¹ du¿ej absencji za-
wodników. Tak¿e i ja, nawet chory,
nie odpuœci³em ¿adnych zajêæ z dru-
¿yn¹. Na razie wystarczy³o to na
powrót do pi¹tej ligi. Co bêdzie dalej,

zobaczymy. Gratulujê swojej dru¿y-
nie. Kibicom dziêkujê za wyj¹tkowo
solidne wsparcie. Podoba mi siê
przychylna atmosfera wokó³ Klubu,
jak¹ daje siê wyczuæ od d³u¿szego
ju¿ czasu. Czy bêdziemy goniæ Le-
cha Czaplinek, Drawê Drawsko Po-
morskie? - wszystko zale¿y przede
wszystkim od nas. I od pi³karskiego
œrodowiska naszego miasta. -

Tadeusz Nosel

Reklama wReklama wReklama wReklama wReklama w TPD TPD TPD TPD TPD
  tel. 512 138 349  tel. 512 138 349  tel. 512 138 349  tel. 512 138 349  tel. 512 138 349

wppp1@wp.plwppp1@wp.plwppp1@wp.plwppp1@wp.plwppp1@wp.pl
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W Cz³opie odby³y siê 11 czerwca
Rejonowe Zawody Strzeleckie z
broni kulowej pod nazw¹ „Memo-
ria³ Jerzego Gajewskiego – na-
uczyciela i wychowawcy m³odzie-
¿y”.

Z³ocieniec na tych zawodach re-
prezentowa³a dru¿yna Zespo³u
Szkó³ Ponadgimnazjalnych im. gen.
W³adys³awa Andersa w sk³adzie:
Mateusz Wanecki, Rafa³ Kowalczyk
i Piotr KaŸmierczak.

Nasz zespó³ odniós³ sukces zaj-
muj¹c pierwsze miejsce w klasyfika-

(CHOCIWEL). Drawa Drawsko
Pomorskie w czwartej lidze w dwóch
rundach rozegra³a ju¿ wszystkie trzy-
dzieœci gier. Dobrze siê z³o¿y³o, ¿e
ostatni mecz drawszczanie wygrali, i
to nie tylko, ¿e na wyjeŸdzie, ale i z
broni¹cym siê przed spadkiem Pia-
stem Chociwel 2:0. Ani przez chwilê
panowanie Drawy nad wydarzeniami

Piast Chociwel – Drawa Drawsko Pomorskie 0:2 (0:1)

Nie ta Drawa pod batut¹
Andrzeja Pedrycza

na boisku nie by³o podwa¿one przez
graczy Piasta. Pierwsz¹ bramkê oko³o
trzydziestej minuty g³ow¹ zdoby³
Porczak. Tu¿ przed koñcem meczu na
2:0 lobem podwy¿szy³ Wêglowski.
DRAWA: Pi³at – Skrzypek, Janicki,
Jakubowski, Ptaszyñski, P³uska (85'
Nachim), Kibitlewski, Porczak, ̄ uk,
Wêglowski, Side³.                           (p)

Strzelectwo sportowe w Cz³opie

(£ÓD•). W dniach od
osiemnastego do
dwudziestego czerwca
odby³y siê Mistrzostwa Polski
w bieganiu na orientacjê
dzieci do czternastego roku
¿ycia. Wydarzenie jest
nazwane PUCHAREM
NAJM£ODSZYCH.

Do rywalizacji przyst¹pi³y sie-
demdziesi¹t dwa kluby. Poœród
ogólnopolskiej stawki nie zabrak³o
reprezentantów z³ocienieckiego
UKS Traper. Nasi w £odzi reprezen-
towali nie tylko gminê Z³ocieniec,
ale i województwo zachodniopo-
morskie.

Zmagania na trasach rozpoczê³y
siê biegiem klasycznym. I tu niespo-
dzianka, bo oto organizatorzy za-
skoczyli startuj¹cych d³ugoœci¹
tras. Od 3,2 kilometra w biegu KM 10,
do 6 km w biegu KM 14. W wyj¹tko-
wo skomplikowany sposób usta-
wiono te¿ punkty kontrolne. A do
tego wszystkiego zupe³nie niespo-
dzianie zawody zosta³y przeprowa-
dzone na mapie w skali 1:10 000.
Mimo tych niespodzianek zawodni-
cy UKS Traper spisali siê znakomicie
wygrywaj¹c konkurencjê w rywali-
zacji klubowej i gromadz¹c 96 punk-
tów. Za reprezentantami z³ocieniec-
kiego Klubu na drugim miejscu z 85
punktami by³a dru¿yna Azymutu
Mochy. Trzecie, medalowe miejsce,
WAWEL Kraków - punktów 78. Fan-
tastycznie w tej konkurencji spisa³
siê Bartek Babiak zdobywaj¹c z³oty
medal. Kontuzjowana Angelika
Maciejewska wywalczy³a srebro. Jej
siostra, Katarzyna, medal br¹zowy.

Z³ocienianie wystrzelali
pierwsze miejsce

cji dru¿ynowej, wyprzedzaj¹c wiele
konkuruj¹cych szkó³, przede
wszystkim faworytów turnieju, eki-
pê z Wa³cza. Indywidualnie czwarte
miejsce zaj¹³ Mateusz Wanecki, któ-
ry strzelectwo uprawia w klubie LOK
„Cel” w Z³ocieñcu.

Pogoda dopisa³a strzelcom, za-
wody sta³y na bardzo wysokim po-
ziomie, zgromadzi³y wielu sympaty-
ków strzelectwa sportowego z wielu
miast i pozwoli³y sprawdziæ siê na-
szym zawodnikom na arenie rejono-
wej. Gratulujemy.                          (o)

Bieganie na orientacjê – Puchar Najm³odszych

(WA£CZ). Pi¹tego i szóstego
czerwca w Wa³czu mieliœmy VII
Otwarte Zawody w Radioorientacji
Sportowej.

Sportowcy tej sekcji w MKS Ju-
nior Z³ocieniec osi¹gnêli nastêpuj¹-
ce wyniki: Pasmo 144Mhz, UKF –
klasyk.Kategoria wiekowa M – 10.
3 m Olek Sobolewski. M – 12. 3 m
Marcin Nowicki. M – 12. 4 m Woj-
ciech Podstawski. M – 12. 5 m.
Dawid Barcicki. M – 21+. 2 m Mi-
ros³aw Szuflicki.

W £odzi Mistrzostwa
Polski biegaczy
do lat czternastu

DRUGIEGO DNIA
ZAWODÓW

Drugiego dnia zawodów do ry-
walizacji przyst¹pi³y sztafety. Za-
wodnicy TRAPERA w tej konkuren-
cji wywalczyli z³oto i br¹z. Sztafeta
m³odziczek w sk³adzie – Basia Œmi-
giel, Sandra Pomian i Angelika Ma-
ciejewska wywalczy³a z³oty medal.

Medal br¹zowy zdobyli ch³opcy –
Piotrek Wnukowski, Kamil Chrub-
czyñski i Jakub Sawoœcianik. Sztafety
pobieg³y wedle mapy w skali 1:10 000.

Po tej konkurencji biegacze
TRAPERA nadal prowadzili powiêk-
szaj¹c przewagê nad Mochami i tra-
c¹c kilkanaœcie punktów do Wawela
Kraków.

DZIEÑ TRZECI
Trzeci dzieñ biegania to sprint.

Mapa 1:4000. Zawodnicy Trapera z
tego rodzaju map¹ nie mieli jeszcze
do czynienia. U siebie biegaj¹ wedle
map w skali 1:15 000.

Mimo olbrzymiego wysi³ku i za-
anga¿owania biegaczom ze Z³ocieñ-
ca nie uda³o siê obroniæ pierwszego
miejsca. ZnaleŸli siê na trzecim.
Mimo, ¿e to miejsce jest znakomitym
wynikiem, nasi odebrali je jako po-
ra¿kê. Pokona³a ich niespodziewana
skala map. Sprawi³a, ¿e nie maj¹c na
niej treningów, przebiegali punkty.

Wspania³y sukces w tej konku-
rencji zanotowa³a na swym koncie
Julia Wójcik zdobywaj¹c medal br¹-
zowy. Wkrótce wyniki szczegó³owe.

A po doœwiadczeniach ³ódzkich
obecnie najwiêkszym marzeniem
kierownictwa Trapera jest pozyska-
nie funduszy na mapê w skali 1:5000.
¯yczymy powodzenia.                 (B)

Radioorientacja sportowa – O Puchar Ziemi Wa³eckiej

Start biegaczy MKS
Junior Z³ocieniec

Pasmo 3,5 Mhz. KF – foksoring.–
10. 5 m Roksana Kulczyñska. K 12.
4 m Oliwia Kapuœciñska.

DRUGI  DZIEÑ ZAWODÓW

Pasmo 144 Mhz. UKF – klasyk. –
12. 4 m Oliwia Kapuœciñska. Pasmo
3,5 Mhz. KF – foksoring. M 10. 2 m
Olek Sobolewski. M 12. 2 m Woj-
ciech Podstawski. M 12. 3 m Marcin
Nowicki. M 12. 4 m Dawid Barcic-
ki. M 16. 1 m Miros³aw Szuflicki. (S)
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(Z£OCIENIEC). Dziewiêtnaste-
go czerwca w sobotê na atrakcyj-
nych z³ocienieckich kortach grano w
tenisa ziemnego w turnieju m³odzie-
¿owym. Rywalizacja toczy³a siê o
Puchar Burmistrza Z³ocieñca Walde-
mara W³odarczyka. Ogl¹daliœmy
dziewczêta i ch³opców w teniso-
wych szrankach. Grano równolegle
na dwóch kortach. To pierwsze w
tym roku zwody dla tenisowej m³o-
dzie¿y, których celem – popularyza-
cja tenisa ziemnego w œrodowisku
m³odzie¿owym, integracja m³odej
spo³ecznoœci o tenisowych zaintere-
sowaniach, no, i aktywny wypoczy-
nek. Dopisa³a pogoda. Grano od
10.00 do 15.00. By³y atrakcyjne na-
grody ufundowane przez organiza-
tora – OSiR. Kolejna impreza teniso-
wa na Kortach Nad W¹saw¹ dziewi¹-
tego lipca. Bêdzie to deblowy turniej
tenisa ziemnego par mieszanych.

KLASYFIKACJA TURNIEJU
DZIEWCZ¥T

(Z£OCIENIEC). Dwudziestego
czerwca w niedzielê w Z³ocieñcu
zosta³ rozegrany pierwszy turniej
tenisa ziemnego z cyklu LATO NA
KORTACH 2010. Turniej odby³ siê
przy piêknej s³onecznej pogodzie i w
przemi³ej atmosferze. Cykl czterech
turniejów na sta³e zagoœci³ w kalen-
darzu imprez sportowych miasta.
Gry s¹ toczone w kategorii wiekowej
open i s¹ przeznaczone dla zawodni-
ków amatorów. W tym roku organi-
zator postanowi³ nagrodziæ równie¿
najlepszego  zawodnika ca³ego cy-
klu w kategorii + 50. Bêdzie prowa-
dzona osobna klasyfikacja w tej ka-
tegorii.

Pojedynki by³y jednosetowe.
Wiele z nich koñczy³o siê tai-bre-
akiem. Nastêpny pojedynek tego
cyklu zostanie rozegrany osiemna-
stego lipca oczywiœcie nad W¹-
saw¹. Organizatorem turnieju by³
TKKF Z³ocieniec. S³owa podziêko-
wania nale¿¹ siê m³odym tenisist-
kom – Oli i Sandrze – które pomaga³y
w organizacji turnieju i przygotowa-
³y korty do pojedynków.

Tenis ziemny – LATO NA KORTACH NAD W¥SAW¥ 2010

W Z³ocieñcu ruszy³ turniej tenisa
ziemnego. Te¿ „plus 50”

KLASYFIKACJA PO PIERW-
SZYM TURNIEJU W KATEGORII
OPEN

1 m. Piotr Krasnowski – 15 pkt.
2 m. Józef Pietraszek – 13 pkt.
3 m. Jacek Smoleñ – 11 pkt.
4 m. Andrzej Stefaniak – 10 pkt.

5 – 6 m. Jan Banaszek, Roman
Czerniawski – 8 pkt.

7 – 8 m. Les³aw Bosiacki, W³ady-
s³aw Jêdrzejczak – 6 pkt.

KLASYFIKACJA PO PIERW-
SZYM TURNIEJU W KATEGORII
OPEN + 50

1 m. Józef Pietraszek – 15 pkt.
2 m. Andrzej Stefaniak – 13 pkt.
3 – 4 m. Jan Banaszek, Roman

Czerniawski – 11 pkt.
5 – 6 m. Les³aw Bosiacki, W³ady-

s³aw Jêdrzejczak – 10 pkt.
Jan Banaszek

Tenis ziemny – m³odzie¿ pogrywa³a nad W¹saw¹

Karolina i Damian w m³odzie¿owym
turnieju tenisa ziemnego w Z³ocieñcu

1 m. Karolina Wiszniewska
2 m. Aleksandra Barsul
3 m. Aleksandra Wiszniewska

KLASYFIKACJA TURNIEJU
CH£OPCÓW

1 m.  Damian Makos

2 m. Piotr Dobraniecki
3 m. Patryk Rygiel

Jan Banaszek
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Z ¯YCIA PARAFII W Z£OCIEÑCU
PARAFIA MARYI  WNIEBOWZIÊTEJ PARAFIA ŒWIÊTEJ JADWIGI

KRÓLOWEJ
Zapowiedzi przedœlubne

Do sakramentu ma³¿eñstwa przygotowuj¹ siê:
(1) Krzysztof Kaziszyn, kawaler mieszkaj¹cy w
Drawsku Pomorskim i Aneta Swêd, panna miesz-
kaj¹ca w Darskowie. ZapowiedŸ II. (2) Damian
Pawe³ W³ostowski, kawaler mieszkaj¹cy w Z³o-
cieñcu i Wioletta Murawska, panna mieszkaj¹ca w
Z³ocieñcu. ZapowiedŸ II.

Uroczystoœæ Narodzenia
œwiêtego Jana Chrzciciela

W czwartek, 24 czerwca, uroczystoœæ Naro-
dzenia œwiêtego Jana Chrzciciela. Tego dnia bê-
dziemy œwiêtowaæ imieniny ksiêdza Jana Dybow-
skiego – prze³o¿onego naszej wspólnoty zakon-
nej i ksiêdza Jana Dziechciara CR. Zapraszamy na
Mszê œwiêt¹ imieninow¹ w czwartek o godz. 18.00
i polecamy solenizantów modlitwom parafian.

Bóg zap³aæ na dary na powodzian

Sk³adamy serdeczne podziêkowania za dary

1. Nabo¿eñstwa czerwcowe i litania do Naj-
œwiêtszego Serca Pana Jezusa codziennie po wie-
czornej Mszy œwiêtej.

2. M³odzie¿, która przyjê³a sakrament bierzmo-
wania, i chêtnych, zachêcam do nabycia pami¹t-
kowej p³yty ze zdjêciami z uroczystoœci poœwiêce-
nia koœcio³a. Zapisy w zakrystii.

 3. W pi¹tek koñczymy rok szkolny i kateche-
tyczny. Msza œwiêta dziêkczynna za otrzymane
³aski, wiedzê i m¹droœæ dla uczniów, za poœwiêce-
nie, cierpliwoœæ i mi³oœæ przekazywan¹ przez na-
uczycieli i wychowawców – odbêdzie siê o godz.
8.00. Zapraszamy dzieci, m³odzie¿, nauczycieli i
rodziców. Bêdziemy równie¿ prosiæ o dobre i bez-
pieczne wakacje. Msza œwiêta w Budowie o godz.
8.15. Zachêcamy do spowiedzi w czwartek od
godz. 17.00.

4. Po Mszy œwiêtej w niedzielê, 20 czerwca,
zbieraliœmy do puszek ofiary na kszta³cenie w die-
cezji i na Katolicki Uniwersytet Lubelski.

5. Przysz³ej niedzieli, 27 czerwca, nie bêdzie
Mszy œwiêtej o godz. 17.00.

6.ZAPOWIEDZI PRZEDŒLUBNE: do sakra-
mentu ma³¿eñstwa przygotowuj¹ siê – (1) Micha³
Dawszewski i Katarzyna Czerwiñska (2) Tomasz
Mietka i Magdalena Jab³oñska (3) Damian W³o-
stowski i Wioletta Murawska.

z³o¿one na rzecz poszkodowanych w powodzi.

Nabo¿eñstwa czerwcowe

Nabo¿eñstwa czerwcowe w naszym koœciele
w niedziele o godz. 17.30. W dni powszednie o
18.30.

Zakoñczenie roku szkolnego

W pi¹tek, 25 czerwca, zakoñczenie roku szkol-
nego. Msza œwiêta dla m³odzie¿y o godz. 8.00, a dla
dzieci o 9.00. Zapraszamy serdecznie. SpowiedŸ
dla dzieci i m³odzie¿y w œrodê w godzinach 15.00
– 18.00 oraz codziennie podczas ka¿dej Mszy
œwiêtej.

Odeszli do wiecznoœci

W ostatnim tygodniu odeszli do wiecznoœci
(1) + Napoleon Heznar, lat 53 (2) + Jan Kotwica, lat
79 (3) + Edward Banasiak, lat 64. Wieczny odpo-
czynek...

Istotne dofinansowanie zamierzenia
przez Uniê Europejsk¹

Stadion Miejski
w Z³ocieñcu
do remontu

(Z£OCIENIEC). Jesieni¹ tego roku Stadion
Miejski w Z³ocieñcu zostanie poddany gruntow-
nej modernizacji. Jest ju¿ po podpisaniu umowy
na dofinansowanie tego projektu, jego pe³na
nazwa - „Przebudowa Stadionu Miejskiego wraz
z zapleczem socjalnym” w ramach RPO woje-
wództwa zachodniopomorskiego. Wartoœæ pro-
jektu 2.969.101 z³otych. Dofinansowanie z UE
1.781.460 z³otych.                                             (pl.)

(Z£OCIENIEC). Osiedle Œwierkowa nazwê
bierze od nazwy ulicy. Zwane jest tak¿e Pod Sta-
dionem.

To nazwa chyba trafniejsza. Obecnie trwa tam
na nowo budowa kilku ulic. Jedne z nich powia-
towe, inne gminne. Finansowanie wspólne –
gminne i powiatowe. Œwierkowa to droga powia-
towa. Gminne: Modrzewiowa, Sosnowa, Rze-
mieœlnicza. A nieopodal, w zupe³nym ba³aganie

Zaroœniêty chodnik poœród lip ju¿ dro¿ny. Uliczka Na Skarpie do wybudowania

Osiedle Œwierkowa i jego uliczki
w budowie

uliczka Na Skarpie. Te¿ pod stadionem. Do tej
pory nie wiadomo, czy doczeka siê nie tylko re-
montu, co w ogóle wybudowania. Osiedle Œwier-
kowa przylega do Lipowej. To aleja piêkna nie-
zwyk³ego. W niej te¿ wyznaczony lipowym sta-
rodrzewem chodniczek w zupe³nym zapomnie-
niu. Teraz tak zaroœniêty, ¿e w ogóle niewidocz-
ny. Te¿ do zadbania. Akurat we wtorek ju¿ piêk-
nie zadbany. Wykoszony.                                (N)
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REKLAMA

Reklama
Tel./fax

913973730

Zapraszamy do redakcji
w Z³ocieñcu

Og³oszenia drobne i reklamy mo¿na sk³adaæ w redakcji
w Z³ocieñcu przy ul. Boh. Warszawy 19/7
(obok biura PSS Spo³em).

(Z³ocieniec) Z³ocieniecki Oœro-
dek Kultury informuje, ¿e wystêp
kabaretu „Paranienormalni” zapla-
nowany na pi¹tek 25 czerwca o godz.
18.00 zosta³ odwo³any. Organizato-
rzy nie podaj¹ powodu, dlaczego ka-

Paranienormalni nie zagraj¹
baret nie zagra w tym terminie w Z³o-
cieñcu, jednak wszystkich zaintere-
sowanych przepraszaj¹. Szczegó³o-
we informacje dostêpne SA w biurze
ZOK przy ul. Czaplineckiej 1 w Z³o-
cieñcu.                                            M.

Tydzieñ temu pisaliœmy o tym, ¿e
Lokalny Program Rewitalizacji z roku
2007 zak³adaj¹cy rewitalizacjê jezior
Rakowskich i utworzenie k¹pieliska
miejskiego zosta³ w maju tego roku
zast¹piony nowym, w którym nie ma
ju¿ wzmianki na temat tego projektu.

- W maju musieliœmy zaktualizo-
waæ program rewitalizacyjny i do-
stosowaæ go do bud¿etu gminy. –
powiedzia³ nam zastêpca burmistrza
Piotr Antoñczak, zajmuj¹cy siê Lo-
kalnymi Programami Rewitalizacji. –
Za³o¿enia na lata 2007-2013 by³y
bardzo du¿e, program jest bardzo
rozbudowany i obejmuje a¿ piêæ
obszarów. Chcielibyœmy zrealizo-
waæ je wszystkie, jednak niestety, ze
wzglêdów finansowych nie jeste-
œmy w stanie. – doda³. Majowa aktu-
alizacja zak³ada przebudowê p³yty
z³ocienieckiego Rynku i jego najbli¿-
szych okolic. – Choæ pozosta³e ob-
szary, w tym park Anlage wraz z jezio-
rami, s¹ nam bliskie, postanowiliœmy
zacz¹æ rewitalizacjê od Rynku, który
jest przecie¿ najbardziej reprezenta-
cyjnym miejscem w mieœcie. Chcemy
zmieniæ wygl¹d p³yty rynku, ten
parczek zast¹piæ du¿ym placem, na

Pla¿a na Rakowie
bêdzie, ale jeszcze
nie teraz

którym odbywa³yby siê spotkania.
Zabudowania okalaj¹ce rynek bêd¹
stanowi³y dwojak¹ funkcjê – na par-
terze bêd¹ siê mieœci³y lokalne han-
dlowo-us³ugowe, na górze mieszkal-
ne. Mamy nadziejê, ¿e poprawi to
atrakcyjnoœæ naszego miasta i przy-
ci¹gnie turystów. – powiedzia³ za-
stêpca burmistrza. Wniosek o dofi-
nansowanie projektu zosta³ ju¿ z³o-
¿ony. Jeœli wszystko pójdzie zgodnie
z planem, pierwsze prace powinny
ruszyæ ju¿ w przysz³ym roku. A co z
jeziorami? – Nie jest tak, ¿e gmina
zapomnia³a o pla¿y miejskiej nad je-
ziorami Rakowskimi. – wyjaœnia
Piotr Antoñczak. – Chcielibyœmy
zrewitalizowaæ wszystkie obszary
ujête w planie na lata 2007-2013, jed-
nak z prozaicznego powodu, jakim
jest brak œrodków, czêœæ inwestycji
musieliœmy na razie od³o¿yæ na póŸ-
niej.

Reasumuj¹c, jeœli wszystko pój-
dzie zgodnie z planem, ju¿ w przy-
sz³ym roku bêdziemy mogli zoba-
czyæ postêpuj¹ce zmiany w przebu-
dowie rynku. A w upalne dni w dal-
szym ci¹gu bêdziemy musieli do-
je¿d¿aæ b¹dŸ spacerowaæ nad oko-
liczne jeziora...                             MB

Dy¿ury redakcji:
Magdalena Braniecka, tel. 514 794 463
                                           - wtorek, œroda 12.00 - 16.00
Tadeusz Nosel, tel. 500 075 383 - czwartek 13.00 - 16.00


